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JANGAN POLITIKKAN 
INSTITUSI PENDIDIKAN
KERAJAAN PR - PERUNTUKAN 
PENDIDIKAN RM12 JUTA UNTUK SEMUA

PEMBAIKAN yang dilakukan oleh Sekolah Rendah St. Xavier hasil daripada sumbangan Kerajaan Negeri PR.

WALAUPUN serba kekurangan semangat untuk 
menimba ilmu tidak pernah luntur.

FAKTOR kekurangan ruang memaksa para pelajar 
ini berkongsi ruang ampaian dengan ruangan 
mandi dan berwuduk di MMI.

“Sebelum ini tidak ada bantuan dari Kerajaan atau 
dari mana-mana agensi, tapi sejak dua tahun yang 
lalu, Alhamdulillah, kami mula menerima bantuan 
daripada Kerajaan Negeri dan tahun lalu kami telah 
menerima RM95,000,” Mudir (Pengetua) PPAIQ, 
Farizal Hamidon

BALIK PULAU : Baru-baru ini, Buletin Mutiara 
(BM) berkesempatan meninjau beberapa 
buah institusi pendidikan di Pulau Pinang 

yang dahulunya dipinggirkan kini menampakkan 
sinarnya. Ikuti tinjauan BM di Pusat Pendidikan Al-
Itqan (PPAIQ), Jalan Kampung Masjid, Teluk Kumbar 
dan Madrasah Miftahul Irfan (MMI), Jalan Sungai 
Pinang, Balik Pulau di sini.
 Tsunami politik yang melanda Pulau Pinang 
pada Mac 2008 yang lalu bukan sahaja memberi 
impak dalam pentadbiran Kerajaan Negeri malah 
turut membawa angin perubahan dalam pelbagai 

aspek termasuk sosio-ekonomi, sosio-politik dan 
pendidikan. Malah, dalam hal kebajikan warga 
Pulau Pinang lebih dititikberatkan oleh kepimpinan 
Pakatan Rakyat (PR).
 Menurut Mudir (Pengetua) PPAIQ, Farizal 
Hamidon, sejak PR mengambil alih tampuk 
pemerintahan Kerajaan Negeri, banyak perubahan 
yang dapat dilihat di sekolah tersebut. Antara yang 
paling ketara sekali ialah pembinaan bangunan 
baru bagi pelajar peringkat menengah.
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 “Dahulu pelajar kami belajar 
dalam kontena sahaja. Kami letak 
sebelah padang, Sempit. Tapi 
sejak dua tahun yang lalu, pelajar 
kami kini miliki bangunan baru, 
lebih selesa, Alhamdulillah,” ujar 
beliau.
 Beliau menambah lagi, PPAIQ 
dahulunya dikenal i  sebagai 
Sekolah Agama Rakyat Al-Islah, 

hanya terdiri daripada murid-
murid tahun satu sehingga tahun 
enam. Namun, sejak tiga tahun 
yang lalu, PPAIQ telah mula 
mengambil pelajar sekolah 
menengah dan kini buat julung 
kali, pelajarnya bakal menduduki 
Peperiksaan Menengah Rendah 
(PMR).
 “Sebelum ini  t idak ada 
bantuan dari Kerajaan atau dari 
mana-mana agensi, tapi sejak dua 
tahun yang lalu, Alhamdulillah, 
kami mula menerima bantuan 
daripada Kerajaan Negeri dan 
tahun lalu kami telah menerima 
RM95,000,” ujar beliau.
 Sokongan padu yang 
diberikan oleh Kerajaan Negeri 
dan para waris, menurut beliau, 
amatlah memberangsangkan. 
Beliau yakin bahawa, tindakan 
Kerajaan Negeri adalah untuk 
memartabatkan sekolah-sekolah 
agama rakyat, khususnya di 
bahagian pulau. Dahulu, bantuan 
melalui permohonan terpaksa 
memakan masa yang agak 
panjang dan ia bersifat tidak tetap. 
Namun kini, bantuan Kerajaan 
Negeri bukan sahaja meningkat 
malah kualiti pendidikan yang 
dituntut juga melonjak naik.
 PPAIQ dibina pada tahun 
1998, dahulunya dikenali sebagai 
Sekolah Rendah Agama Al-Islah. 
Sehingga kini, PPAIQ mempunyai 
300 murid sekolah rendah dan 
70 pelajar sekolah menengah 
dengan tenaga pengajar seramai 
40 orang. PPAIQ juga berhasrat 
untuk membina bangunan sendiri 
atas tanah sendiri di tapak sekolah 
menengah seluas tiga ekar 
dengan anggaran kos sebanyak 
RM8 juta. 
 “Peruntukan yang diterima 
bukan sahaja untuk penyediaan 
makmal komputer dan 
mult imedia, perpustakaan, 
peralatan sukan dan penyediaan 
peralatan makmal sains malah 
wang tersebut juga digunakan 
untuk memyediakan alat bantuan 
mengajar dan belajar untuk 
warga PPAIQ,” tambah beliau 
lagi.
 Beliau menyifatkan pemberian 
peruntukan pendidikan oleh 
Kerajaan Negeri adalah adil 
dan pemberian tersebut 

adalah untuk memartabatkan 
institusi pendidikan. Beliau turut 
berpendapat bahawa, institusi 

pendidikan t idak seharusnya 
dipol i t ikkan kerana inst i tus i 
pendidikan jauh berbeza 
prospeknya dengan dunia politik.
 “Sedih apabi la terdapat 
sesetengah pihak yang 
mempolitikkan isu pendidikan. 
Seharusnya anak-anak k ita 
mendapat mutu pendidikan yang 
terbaik, tak usahlah mempolitikkan 
segalanya,” ujar beliau mengakhiri 
perbualan.
 B a g i  N a i b  M u d i r  M M I , 

Shamsudin, madrasah tersebut 
yang dibina hampir 20 tahun yang 
lalu, tidak menerima sebarang 
bantuan sejak tahun 2007 lagi. Kali 
terakhir adalah selepas bangunan 
baru dibina di tapak asas 
madrasah tersebut. Kini warga 
MMI mampu tersenyum apabila 
mereka akan mula menerima 
semula peruntukan daripada 
Kerajaan Negeri.
 “Kami perlukan bantuan 
kewangan untuk membina 
dewan solat, asrama dan kelas. 
Kelas yang sedia ada sekarang 
ni pun tidak mencukupi, terpaksa 
menumpang di kantin, bilik tetamu 
dan perpustakaan,” ujar beliau.
 Menurut Shamsudin, madrasah 
tersebut merancang untuk 
membina bangunan asrama 
memandangkan asrama yang 
sedia ada sangat padat dan 
kurang selesa.
 “Kami merancang untuk 
menambah murid seramai 
50 orang setiap tahun, tapi 
memandangkan kekangan 
logistik dan dana maka kami 
terpaksa menunggu,” tambah 
beliau.
 Mudir MMI, Mustafa berkata, 
tanah wakaf di hadapan 
bangunan MMI adalah untuk 
membina bangunan baru MMI. 
Tanah tersebut kini menjadi 
penempatan Mudir dan taman 
permainan buat warga MMI. 
Beliau amat berharap, dengan 
adannya bantuan dari Kerajaan 
Negeri ,  warga MMI dapat 

menikmati sedikit kesenangan 
dan keselesaan untuk meneruskan 
pengajian.
 “Para pelajar kita seramai 114 
murid dari Malaysia manakala 
enam lagi dar i  Kemboja. 
Manakala tenaga pengajar pula 
ada dari Pakistan, Malaysia dan 
Morocco,” tambah Shamsudin.
 “Sekarang, kita akan usaha 
untuk dapatkan tanah, untuk 
membina kelas dan ruang 
pejabat. Sekarang guru-guru 
tidak mempunyai ruang pejabat 
yang selesa,” tambah beliau yang 
berharap MMI dapat menjadi 
sebuah institusi pendidikan tahfiz 
terulung di Pulau Pinang.
 Sementara itu, BM turut 
mengadakan tinjauan di Sekolah 
Methodist Nibong Tebal (SMNT) 
yang terpaksa berhadapan 
dengan masalah ular. Menurut 
Pengerusi Persatuan Ibu Bapa 
dan Guru (PIBG) sekolah tersebut, 
Teoh Seang Hooi, mengharapkan 
agar Kerajaan Negeri dapat 
menghulurkan bantuan untuk 
membina tembok di sekeliling 

kawasan sekolah terbabit demi 
menjaga keselamatan para murid 
dan guru. Hal ini kerana mereka 
telahpun menyuarakan masalah 
yang dihadapi sejak dahulu lagi, 
namun tiada tindakan yang 
diambil.
 Tahun lalu, sekolah tersebut 
telah menerima sejumlah 
RM45,000 untuk menangani 
masalah banjir dan serangan anai-
anai. Menurut Seang Hooi, sekolah 

tersebut telah merancang untuk 
menaiktaraf kantin sedia ada 
supaya lebih selesa dan selamat 
memandangkan keadaan meja 
yang telah usang.
 “ S e k o l a h  M e t h o d i s t 
mempunyai sejarah selama 105 
tahun. Dalam 80 tahun ini, kami 
tidak pernah menerima bantuan 
kewangan sebegini. Jadi, bagi 
pihak PIBG, kami berasa amat 
berterima kasih terhadap Kerajaan 
Negeri Pulau Pinang,” ujar Seang 
Hooi mengakhiri bicara. 

 B a g i  S e k o l a h  R e n d a h 
Kebangsaan St. Xavier, Jalan 
La’Salle pula, bantuan yang 
diterima sebanyak RM90,000 
digunakan untuk membaiki 
dinding dan tiang seri bangunan 
sekolah terbabit yang retak 
kerana mendapan tanah. Selain 
menggantikan struktur bangunan 
sekolah, bantuan turut digunakan 
untuk pendawaian semula wayar 
elektrik yang telah berusia lebih 
dari 20 tahun.
 “Tak kira siapa yang bantu, 
asalkan kanak-kanak semua 
dapat belajar di sekolah ini 
dengan lebih selamat, selesa 
dan dalam suasana ceria, kami 
ucapkan ribuan terima kasih,” 
ulas wakil sekolah tersebut yang 
ternyata amat berbesar hati atas 
bantuan yang diberikan
 Dalam pada itu, BM turut 
berkesempatan menemuramah 
waki l  SJK (T)  Ramakr ishna, 
K.Puvaneswary yang ternyata 
berter ima kasih dengan 
bantuan sebanyak RM72,950 
yang diberikan. Menurut beliau, 
peruntukan yang diterima akan 
digunakan untuk pembangunan 
dan pembelajaran murid di 
sekolah tersebut.
 Manakala bagi Mariapan, 
wakil SJK (T) Sungai Bakap pula 
sangat terharu dengan bantuan 
berjumlah RM100,250 yang 
diberikan oleh Kerajaan Negeri 
memandangkan sekolah terbabit 
merancang untuk membeli dan 
membangunkan tanah untuk 
membina bangunan baru sekolah 
tersebut.  
 Secara keseluruhan, Kerajaan 
Negeri telah menyalurkan 
bantuan persekolahan sebanyak 
RM1.75 juta kepada 18 Sekolah 
Agama Rakyat ; RM8.5 juta 
kepada sekolah Cina dan 
Mubaligh [90 buah SJK (C) ; SMJK, 
10 ; SM Persendirian, 5 ; SK dan 
SMK Mubaligh, 24] dan RM1.75 
juta kepada 28 sekolah jenis 
kebangsaan SJK Tamil. Sejumlah 
RM12 juta telah diperuntukkan 
pada 2011 bagi tujuan pendidikan.
 Sejak PR mengambil alih 
tampuk pentadbiran, Kerajaan 
Negeri tidak memandang enteng 
isu pendidikan. Malah Kerajaan 
Negeri memperkasakan institusi 
pendidikan demi melahirkan insan 
yang berilmu dan mampu menjadi 
pemangkin kepada kepimpinan 
negara pada masa hadapan. 
Sayugia, hal yang berkaitan politik 
tidak perlu dicampuradukkan 
dengan hal-hal pendidikan 
kerana ia hanya akan merugikan 
negara kita sendiri.

FARIZAL Hamidon

TEOH Seang Hooi

KEADAAN bilik guru yang sesak dan kurang selesa di PPAIQ.

SEBAHAGIAN guru besar dan pengetua 
SJK Cina, SMJK Cina dan Sekolah 
Menengah Persendirian bergambar 
kenang-kenangan bersama Ketua 
Menteri selepas majlis Penyampaian 
Bantuan Persekolahan 2011 di sini. 

SEBAHAGIAN guru besar dan 
pengetua sekolah-sekolah Tamil 
menunjukkan replika cek yang 
diterima pada Majlis Penyampaian  
Bantuan Persekolahan 2011 baru-
baru ini.
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GEORGE TOWN : Tun Abdul 
Rahman Abbas dilantik semula 
sebagai Yang Dipertua Negeri 
Pulau Pinang bagi tempoh dua 
tahun dalam satu upacara di Bilik 
Singgahsana Kesil, Istana Negara 
19 April lalu. 
 Abdul Rahman menerima 
Surat Cara Pelantikan daripada 
Yang di-Pertuan Agong Tuanku 
Mizan Zainal Abidin pada suatu 
majlis penuh adat istiadat. 
 Upacara pelantikan tersebut 
turut dihadiri Permaisuri Agong 
Tuanku Nur Zahirah ; Perdana 
Menteri, Datuk Seri Najib Tun 
Razak dan Ketua Menteri Pulau 
Pinang, Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng. 
 Abdul Rahman, 73, yang 
dilahirkan pada 15 April 1938 di 
Kampung Permatang Rambai, 
Kepala Batas  mula dilantik 
sebagai Yang Dipertua Negeri 
Pulau Pinang ketujuh pada 
17 April 2001 dan seterusnya 
dilantik semula untuk memegang 
jawatan yang sama pada 1 Mei 
2005 dan 15 April 2009. 
 Beliau yang kini Canselor 
Universiti Tenaga Nasional (Uniten) 
berkahwin dengan Toh Puan 
Majimor Shariff dan dikurniakan 
empat cahaya mata. 

GEORGE TOWN : Dua tahun 
berturut-turut, Pulau Pinang 
mencatatkan pertumbuhan 
ekonomi yang positif dan 
memberangsangkan. Kadar 
pertumbuhan pada tahun 2010 
ialah sebanyak 8.1% berbanding 
tahun sebelumnya. Hal ini telah 
disahkan oleh Unit Perancang 
Ekonomi Negeri (UPEN).
 S e l a i n  m e n c a t a t k a n 
pertumbuhan kadar ekonomi 
yang positif, Pulau Pinang turut 
mencatat lebihan belanjawan 
sebanyak RM33.54 juta pada 2010 
atau 6.22% menjadikan lebihan 
belanjawan terkumpul sebanyak 
RM572.49 juta. Manakala hasil 
yang dikutip pada tahun lalu telah 
meningkat sebanyak 9.08% atau 
RM34.19 juta berbanding tahun 
2009, iaitu daripada RM376.51 juta 
kepada RM410.70 juta.
 Pada tahun 2008, Kerajaan 
Negeri telah mencatat lebihan 
sebanyak RM88.02 juta berbanding 
jangkaan def i s i t  RM35.66 
juta. Bagi tahun berikutnya, 
lebihan berjumlah RM77.34 
juta berbanding RM78.88 juta 
jangkaan defisit telah dicatatkan. 
Pada tahun kewangan akhir 2010, 
Kerajaan Negeri telah mencatat 
lebihan sebanyak RM33.54 juta 
berbanding jangkaan defisit 
RM78.98 juta. 
 Menurut Ketua Menteri, Y.A.B. 
Tuan Lim Guan Eng, jumlah lebihan 
bagi tahun lalu adalah lebih 

besar sekiranya Kerajaan Negeri 
tidak merezabkan sejumlah RM25 
juta dalam akaun amanah bagi 
pembayaran skandal tanah Tan 
Hak Ju.
 “Hasil urustadbir CAT dan anti-
rasuah yang diamalkan Kerajaan 
Negeri telah membuahkan hasil 
dalam tempoh yang singkat,” 
ujarnya.
 Tambah beliau lagi, segala 
keuntungan yang diperoleh 
oleh Kerajaan Negeri, dikongsi 
bersama rakyat. Buktinya, sejak 
2008, pelbagai pembaharuan 
telah di lakukan antaranya 
memperkena lkan P rogram 
Penghargaan Warga Emas, 
p e r t a m b a h a n  p e r u n t u k a n 
dalam pembangunan dan 
pengurusan Hal Ehwal Agama 
Islam, pembinaan, pemuliharaan 
sekolah, pasar-pasar awam dan 
pelbagai lagi projek prasarana 
bagi memastikan rakyat Pulau 
Pinang menikmati keselesaan 
dan kesejahteraan hidup.
 Dalam pada itu, Guan Eng 
menyeru agar rakyat Pulau Pinang 
sama-sama menyokong dasar-
dasar yang telah dan sedang 
dilakukan oleh Kerajaan Negeri 
bagi memastikan Pulau Pinang 
menjadi negeri yang bukan 
sahaja jaguh dalam pelaburan 
dan pertumbuhan ekonomi 
malah mampu menjadi ikon 
kepada negeri lain di Malaysia.

GEORGE TOWN : Masalah 
kesesakan lalulintas di George 
Town merupakan antara isu 
yang perlu diatasi dengan kadar 
segera. Bukan sahaja di Pulau 
Pinang, malah masyarakat dunia 
turut berdepan dengan masalah 
kesesakan lalulintas terutama 
ketika waktu puncak setiap 
Isnin hingga Jumaat. Pelbagai 
usaha telah dilaksanakan bagi 
mengatas inya,  antaranya 
m e n g a d a k a n  k e m p e n 
menaiki kenderaan awam, 
kempen berkongsi kereta dan 
mengadakan laluan alternatif.
 Di Pulau Pinang, Kerajaan 
Negeri mendapati bahawa mod 
pengangkutan awam yang 
pelbagai telah memainkan 
p e r a n a n  p e n t i n g  d a l a m 
membangunkan laluan alternatif 
dan kawasan sekitarnya. 
Oleh yang demikian, Majlis 
Pengangkutan Negeri (Penang 

Transport Council - PSC) yang 
ditubuhkan pada 2009 telah 
mengadakan kajian Pelan Induk 
Pengangkutan (PIP) yang holistik 
meliputi penilaian terhadap mod 
pengangkutan awam sedia ada 
dan keperluan masa hadapan 
agar mutu dan keberkesanan 
sistem pengangkutan dapat 
ditingkatkan.
 S e c a r a  u m u m ,  P I P 
memfokuskan isu-isu strategik 
iaitu penyelesaian masalah 
kesesakan, penambahbaikan 
sistem pengangkutan awam 
tempatan dan mengintegrasikan 
sistem pengangkutan awam 
secara cekap dan berkesan. 
PIP telah disediakan untuk 
tempoh 20 tahun antara tahun 
2010 sehingga 2030 selepas 11 
bulan penyediaan kajian dan 
pelaksanaan dijangkakan pada 
2012.
 Kerajaan Negeri telah 
memperuntukan sebanyak RM1.7 

juta dari jumlah keseluruhan 
R M 3 . 2  j u t a .  M a n a k a l a 
sejumlah RM1.5 juta akan 
dibiayai oleh Northern Corridor 
Implementation Authority (NCIA) 
dalam usahasama Kerajaan 
Negeri dengan NCIA dalam 
menerapkan kajian kemungkinan 
pengangkutan air yang terperinci 
dalam PIP.
 PIP juga akan mengkaji dua 
cadangan pembinaan laluan 
alternatif dan terowong bagi 
menghubungkan kawasan 
kesesakan dari Jalan Pangkor 
(Gurney Drive) ke Lebuhraya 
Tun Dr. Lim Chong Eu dan 
dari Lebuhraya Thean Teik ke 
Lebuhraya Tun Dr. Lim Chong Eu. 
Anggaran kos adalah sebanyak 
RM4 billion setelah mengambil 
kira harga tanah di Pulau 
Pinang yang terhad dan kos 
pengambilan yang tinggi. 
 Dalam pada itu, Ketua 
Menteri, Y.A.B. Tuan Lim Guan 
Eng, menegaskan bahawa, 
Kerajaan Negeri sememangnya 
prihatin tentang keperluan rakyat 
Pulau Pinang. Walaupun Pulau 
Pinang mempunyai tanah yang 
terhad, Kerajaan Negeri akan 
berusaha untuk membendung 
dan mengatasi masalah lalulintas 
yang semakin meruncing. 
 “Kerajaan Negeri buat julung 
kalinya telah menyediakan 
perkhidmatan pengangkutan 
awam secara percuma kepada 
warga Pulau Pinang yang 
berulang-alik dari Butterworth 
ke kawasan pulau, iaitu 
perkhidmatan BEST – ’Bridge 
Express Shuttle Transit’ melalui 
projek ’Park & Ride’,” ujar beliau.
 “Sebanyak 16 buah bas telah 
disediakan oleh Rapid Penang 
dengan peruntukan dana oleh 
Kerajaan Negeri sebanyak 
RM1.05 juta dan BEST merupakan 
salah satu komitmen dalam 
usaha mengurangkan jumlah 
kenderaan di bahagian pulau 
terutama ketika waktu puncak,” 
tambah beliau.
 Hadir sama pada sidang 
media tersebut Timbalan Ketua 
Menteri II, Prof. Dr. P.Ramasamy, 
Pengerus i  Jawatankuasa 
Kerajaan Tempatan dan 
Pengurusan Lalulintas, Chow 
Kon Yeow, Setiausaha Kerajaan 
Negeri, Datuk Farizan Darus, 
ahl i -ahl i  Maj l i s  Mesyuarat 
Kerajaan Negeri, ahli-ahli Dewan 
Undangan Negeri, perunding PIP 
iaitu AJC Consultants Sdn. Bhd., 
wakil Singapore Cruise Centre 
(SCC), dan Halcrow

ABDUL 
RAHMAN 
KEKAL YDP PP

ABDUL Rahman Abbas 
menandatangani surat pelantikan 
semula beliau di Seri Mutiara di sini 
baru-baru ini.

ABDUL Rahman Abbas melambai 
selepas selesai majlis pelantikan 
beliau sebagai Yang Dipertua Negeri 
Pulau Pinang. Turut kelihatan adalah 
Ketua Menteri Pulau Pinang, Y.A.B. 
Tuan Lim Guan Eng (tengah) dan 
Speaker Dewan Undangan Negeri 
Pulau Pinang, Datuk Abdul Halim 
Hussain (kiri sekali). 

KADAR  PERTUMBUHAN EKONOMI  POSITIF

LALUAN ALTERNATIF BAKAL ATASI KESESAKAN

GEORGE TOWN : Inisiatif 
Kerajaan Persekutuan berhubung 
pengimplementasian projek Emel 
1Malaysia adalah lebih wajar 
sekiranya ia diganti dengan 
pembekalan perkhidmatan WiFi 
percuma untuk seluruh rakyat 
negara ini.
 K e t u a  M e n t e r i  P u l a u 
Pinang, Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng 
menyatakan bahawa kenapa 

Emel 1Malaysia perlu diwujudkan 
memandangkan kini setiap 
individu dapat menggunakan 
emel Yahoo dan Gmail secara 
percuma.
 “RM50 juta boleh digunakan 
untuk projek-projek lain seperti 
pembekalan perkhidmatan 
‘ h o t s p o t ’   W i F i  p e r c u m a 
sebagaimana yang amat 
diperlukan oleh rakyat negeri 
Sarawak.
 “Kini, emel Yahoo dan Gmail 
boleh digunakan secara percuma 
dan yang paling penting adalah 
tahap keselamatannya turut 
terjamin,’’ katanya pada sidang 
akhbar ketika diminta mengulas 
mengenai projek Emel 1Malaysia 
yang diumumkan Perdana 
Menteri 19 April lalu.
 Turut hadir adalah Timbalan 
Ketua Menteri I, Datuk Mansor 
Othman dan Timbalan Ketua 
Menteri II, Prof. Dr. P.Ramasamy.
 Guan Eng berkata, dua 
perkara yang menjadi isu 
berhubung pelaksanaan projek 

tersebut adalah isu keselamatan 
dan privasi pengguna.
 “Dua isu ini adalah penting 
kerana kita tidak ingin dipantau 
oleh pihak-pihak berkenaan 
atau tidak dikenali,’’ jelas beliau.  
 Pada 19 April lalu, Perdana 
Menteri, Y.A.B. Datuk Seri Najib 
Razak mengumumkan bahawa 
satu syarikat IT tempatan, Tricubes 
Bhd. akan melaburkan RM50 juta 
untuk menyediakan akaun emel 
kepada semua warga Malaysia 
yang berusia 18 tahun ke atas.
 Pelaburan bagi projek Emel 
1Malaysia itu adalah bagi 
menyediakan akaun email 
kepada semua warga Malaysia 
untuk urusan rasmi dengan 
kerajaan.
 Emel berkenaan akan 
membolehkan komunikasi secara 
langsung dan selamat di antara 
rakyat dan kerajaan. Ia juga 
bertujuan untuk meningkatkan 
penyampaian perkhidmatan 
kerajaan kepada pengguna dan 
juga warga niaga.

Emel 1Malaysia : 
Diganti Dengan 
‘Hotspots’ 
WiFi Percuma 
Kepada Rakyat

KERATAN akhbar KOSMO! berhubung 
paparan berita emel 1Malaysia pada 
19 April lalu.
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GEORGE TOWN : Bermula 25 April 
sehingga 29 April ini, perkhidmatan 
kereta api Bukit Bendera akan 
menyalurkan hasil kutipan tiket iaitu 
RM5 sehala ke tabung Jabatan 
Kebajikan Masyarakat (JKM). 
 Hal tersebut dimaklumkan oleh 
Pengurus Besar Perbadanan Bukit 
Bendera, Datuk Lee Kah Choon 

bersempena prapelancaran 
perkhidmatan kereta api baharu 
yang bakal beroperasi secara rasmi 
kepada umum bermula 1 Mei ini.
 Perkhidmatan Bukit Bendera 
telah dihentikan operasinya sejak 
setahun yang lalu bagi kerja-kerja 
penambahbaikan dan menaiktaraf 
kereta api berkabel yang telah 

digunakan sejak tahun 1977 lagi. 
Kini pengunjung bukan sahaja 
dapat menikmati suasana hijau 
Bukit Bendera, malah pengunjung 
juga turut dapat menaiki kereta 
api baharu menggunakan tenaga 
elektrik dengan suasana berhawa 
dingin dan selesa. 
 Koc baharu buatan Switzerland 
tersebut mampu membawa 1,000 
penumpang dalam tempoh satu 
jam berbanding sebelumnya 
hanya 280 penumpang dalam 
tempoh yang sama. Selain itu, 
perkhidmatan baru itu juga 
tidak memerlukan penumpang 
menukar kereta api sebaliknya 
perjalanan terus dari stesen ke 
puncak memakan masa antara 4 
minit sehingga 15 minit mengikut 
keadaan cuaca dan jumlah 
pengunjung.
 Semalam, Y.A.B. Tuan Lim 
Guan Eng merasmikan stesen 
dan perkhidmatan kereta api 
baharu menyatakan keterujaan 
beliau menaiki koc baru tersebut. 
Selain itu, beliau turut menyifatkan 
bahawa perkhidmatan terbaru 
Bukit Bendera ini bukan sahaja 
mampu menjadi salah satu produk 
eko-pelancongan malah mampu 
menjadi ikon antarabangsa 

sekiranya semua pihak memainkan 
peranan masing-masing dalam 
memelihara dan memulihara flora 
dan fauna di Bukit Bendera.
 Beliau turut menyatakan produk 
pelancongan bernilai lebih RM40 
juta sedang dibangunkan di Bukit 
Bendera, antaranya kemudahan 
pusat penjaja atau astaka di bawah 
penyeliaan Majlis Perbandaran 
Pulau Pinang (MPPP), mendirikan 
t i t ian s i lara (canopy walk), 
menaiktaraf taman spesis halia dan 
taman burung, taman periuk kera, 
penambahbaikan kemudahan 
awam termasuk rumah ibadat, 
tandas awam, klinik kesihatan dan 
juga projek penaiktarafan landskap 
yang dijalankan secara berterusan.
 Pada majlis yang sama, Ketua 
Menteri turut mengumumkan 
bahawa Kerajaan Negeri akan 
berusaha menjadikan Bukit 
Bendera sebagai kawasan 
larangan merokok atau ‘Zon Tanpa 
Rokok’ bagi tujuan memulihara 
persekitaran flora dan fauna Bukit 
Bendera sekaligus menyahut seruan 
Kerajaan Negeri untuk menjadikan 
Pulau Pinang lebih hijau dan bersih.
 Dalam pada itu, Kah Choon 
turut mengumumkan tambang 
baru perkhidmatan Bukit Bendera 
iaitu dengan memperkenalkan 
pakej terbaru, Pakej Keluarga 

RM18 bagi pengunjung tempatan 
manakala RM70 bagi warga asing. 
Selain itu, bagi individu dewasa 
pula RM8 bagi pengunjung 
tempatan dan RM30 bagi 
pelancong luar negara. Kanak-
kanak separuh harga. Manakala 
bagi orang kelainan upaya (OKU) 
adalah percuma. Harga istimewa 
turut ditawarkan kepada warga 
emas iaitu separuh harga.
 Turut hadir pada malam 
perasmian, Setiausaha Kerajaan 
Negeri, Datuk Farizan Darus; Ahli 
Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri, 
Abdul Malik Kassim; Ahli Parlimen 
Tanjung, Chow Kon Yeow; Pegawai 
Kewangan Negeri, Mokhtar 
Jait;  dan Yang diPertua MPSP, 
Maimunah Mohd. Sharif serta wakil 
Perbadanan Bukit Bendera. 

SUNGAI DUA : Siapa sangka, 
Program Penghargaan Warga 
E m a s  ( P P W E )  y a n g  s e r i n g 
menjadi isu manipulasi pihak 
pembangkang kini disambut baik 
oleh UMNO-BN. 
 Perkara tersebut terbukti 
apabila Ahli Dewan Undangan 
Negeri (ADUN) Sungai Dua, 
Datuk Jasmin Mohamed sendiri 

menandatangani borang 
permohonan PPWE Negeri Pulau 
Pinang yang bernombor siri 
4038173. 
 Ketua Menteri Pulau Pinang, 
Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng 
memberitahu bahawa tindakan 

ADUN Sungai Dua tersebut 
membuktikan bahawa UMNO-BN 
juga telah menerima baik PPWE 
yang dilaksanakan oleh Kerajaan 
Pakatan Rakyat (PR). 
 “Kita (Kerajaan PR) tidak kisah 
siapa yang tandatangan atau 
buat permohonan sebab kita 
akan membuat bayaran seperti 
biasa. 
 “Malah, sekiranya, Datuk Azhar 
Ibrahim, Tan Sri Koh Tsu Koon dan 
Datuk Dr. Teng Hock Nan pohon 
pun, kita akan bayar juga,’’ 
katanya pada sidang akhbar di 
sini hari ini. 
 Guan Eng berkata, PPWE 
dapat dijalankan ekoran prinsip 
Kerajaan PR yang bersih dan tidak 
makan duit. 
 “Ka lau  ke ra jaan ber s ih , 
kerajaan tidak makan duit, rakyat 
akan dapat duit. Jika kerajaan 
makan wang, rakyat tidak dapat 
wang,’’ tegas beliau. 
 Sementara itu, hasil tinjauan 
Buletin Mutiara di Maybank 
i-Avenue, Bukit Jambul, sepasang 
suami ister i  dar i  Permatang 
Damar Laut, Mohamad Ibrahim, 
82 dan isteri Combi Ahmad, 70 
datang seawal jam 7.20 pagi 
menunggu giliran untuk menerima 
sumbangan. 
 ”Alhamdulillah, makcik dan 
pakcik dah dua tahun terima 
sumbangan ni,” ujar Combi.

 ”Makcik tinggal berdua 
dengan pakcik, anak-anak semua 
sudah kahwin. Memang anak-
anak ada bagi duit, tapi makcik 
rasa RM100 ni sangat bermakna,” 
tambah Combi lagi.
 Menurut  wak i l  Maybank 
i-Avenue, seramai 4,300 penerima 

telah didaftarkan berbanding 
tahun lalu sekitar 2,586 penerima 
s a h a j a .  J u m l a h  t e r s e b u t 
merangkumi kawasan DUN Batu 
Maung dan Bayan Lepas. 
Sementara itu, tinjauan di 
Maybank Gelugor, Ketua Menteri 
sempat meluangkan masa 
selama 30 minit bersama pihak 
pengurusan Maybank dan warga 
emas yang hadir.
 ”Saya gembira dapat tengok 
CM (Ketua Menteri) dari dekat. 
Terima kasih CM,” ujar Amrita, 72 
apabila buat pertama kalinya 

bertemu dengan Ketua Menteri.
 Manakala Sit i  Maimunah 
Salleh, 68 merasa teruja apabila 
dimaklumkan Ketua Menteri sudi 
meluangkan masa bersama 
warga emas.
 ”Memang gembira. Jadi 
orang-orang BN tak payah tuduh 
yang bukan-bukan. Ni bukan 
wang haram. Kalau wang haram 
mustahil Kerajaan Negeri mampu 
bagi setiap tahun kepada semua 
warga emas,” tambah Maimunah.
  B e l i a u  y a n g  d a t a n g 
bersama anak dan cucu turut 
berkesempatan berjumpa dengan 
ADUN Batu Uban, S.Raveentharan 
m e m o h o n  b a n t u a n  b a g i 
suaminya yang buta dan dua 
orang anaknya yang kelainan 
upaya (OKU).
 Dalam pada itu, ADUN Batu 
Uban tersebut menyatakan 
sejumlah 1,500 te lah mula 
memban j i r i  pe rkarangan 
Maybank seawal jam 8 pagi dan 
menjangkakan seramai 7,000 
warga emas akan datang untuk 
menerima sumbangan tersebut 
sehingga 20 Mei 2011. 
 Guan Eng turut meluangkan 
masa selama dua hari melawat 
beberapa cawangan Maybank 
sekitar Air Itam, Sungai Pinang, 
Butterworth, Sungai Dua, Bukit 
Mertajam dan Nibong Tebal.

PPWE TURUT 
DISAMBUT 
BAIK BN

BORANG PPWE yang ditandangani 
ADUN Sungai Dua.

SEKUMPULAN warga emas sambil 
ditemani Lim Guan Eng (dua dari kanan) 
dan ADUN Air Itam, Wong Hon Wai (kiri 
sekali) ceria menunjukkan wang RM100 
yang diterima baru-baru ini. 

BUKIT BENDERA BERWAJAH BAHARU

LEE Kah Choon (kiri sekali) memberi 
penerangan tentang sejarah 
kewujudan Bukit Bendera kepada Lim 
Guan Eng ketika melawati Galeri Bukit 
Bendera di sini baru-baru ini.

KOC yang digunakan sejak 1977 kini 
digantikan dengan koc yang lebih 
selesa dan canggih.

GEORGE TOWN : Dua tahun 
ber turut - tu rut ,  Pu lau P inang 
mencatatkan pertumbuhan 
ekonomi yang pos i t i f  dan 
memberangsangkan. Kadar 
pertumbuhan pada tahun 2010 
ialah sebanyak 8.1% berbanding 
tahun sebelumnya. Hal ini telah 
disahkan oleh Unit Perancang 
Ekonomi Negeri (UPEN).
 S e l a i n  m e n c a t a t k a n 
pertumbuhan kadar ekonomi yang 
positif, Pulau Pinang turut mencatat 
lebihan belanjawan sebanyak 
RM33.54 juta pada 2010 atau 6.22% 
menjadikan lebihan belanjawan 

terkumpul sebanyak RM572.49 
juta. Manakala hasil yang dikutip 
pada tahun lalu telah meningkat 
sebanyak 9.08% atau RM34.19 
juta berbanding tahun 2009, iaitu 
daripada RM376.51 juta kepada 
RM410.70 juta.
 Pada tahun 2008, Kerajaan 
Negeri telah mencatat lebihan 
sebanyak RM88.02 juta berbanding 
jangkaan defisit RM35.66 juta. 
Bagi tahun berikutnya, lebihan 
berjumlah RM77.34 juta berbanding 
RM78.88 juta jangkaan defisit telah 
dicatatkan. Pada tahun kewangan 
akhir 2010, Kerajaan Negeri telah 
mencatat lebihan sebanyak 
RM33.54 juta berbanding jangkaan 
defisit RM78.98 juta. 
 Menurut Ketua Menteri, Y.A.B. 

Tuan Lim Guan Eng, jumlah lebihan 
bagi tahun lalu adalah lebih 
besar sekiranya Kerajaan Negeri 
tidak merezabkan sejumlah RM25 
juta dalam akaun amanah bagi 
pembayaran skandal tanah Tan 
Hak Ju.
 “Hasil urustadbir CAT dan anti-
rasuah yang diamalkan Kerajaan 
Negeri telah membuahkan hasil 
dalam tempoh yang singkat,” 
ujarnya.
 Tambah beliau lagi, segala 
keuntungan yang diperoleh 
oleh Kerajaan Negeri, dikongsi 
bersama rakyat. Buktinya, sejak 
2008, pelbagai pembaharuan 
telah di lakukan antaranya 
memperkenalkan Program 
Penghargaan Warga Emas, 

pertambahan peruntukan dalam 
pembangunan dan pengurusan Hal 
Ehwal Agama Islam, pembinaan, 
pemuliharaan sekolah, pasar-pasar 
awam dan pelbagai lagi projek 
prasarana bagi memastikan rakyat 
Pulau Pinang menikmati keselesaan 
dan kesejahteraan hidup.
 Dalam pada itu, Guan Eng 
menyeru agar rakyat Pulau Pinang 
sama-sama menyokong dasar-
dasar yang telah dan sedang 
dilakukan oleh Kerajaan Negeri 
bagi memastikan Pulau Pinang 
menjadi negeri yang bukan 
sahaja jaguh dalam pelaburan 
dan pertumbuhan ekonomi malah 
mampu menjadi ikon kepada 
negeri lain di Malaysia.

KADAR PERTUMBUHAN 
EKONOMI POSITIF
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GEORGE  TOWN :    Hari Kebebasan Media 
Sedunia yang ke-20 disambut di dalam 
keadaan sederhana oleh pengamal-
pengamal media sebelum bermulanya 

sidang Dewan Undangan Negeri (DUN) di sini 
semalam. 
 Umumnya, Hari Kebebasan Media 
Sedunia diraikan pada 3 Mei di seluruh dunia.  
Sambutan tersebut diwujudkan pada tahun 
1991 oleh Pertubuhan Bangsa-Banga Bersatu 
(UN) selepas satu persidangan dengan pihak 
UNESCO. 
 Deklarasi  Hak Asasi Manusia berbunyi 
seperti berikut :

“Consistent with Article 19 of the Universal 
Declaration of Human Rights, the establishment, 
maintenance and fostering of an independent, 

pluralistic and  free press is essential to the 
development and maintenance of democracy 
in a nation, and for economic development.”
– The Declaration of Windhoek, 3 May 1991

 Malah, mengikut satu laporan yang dibuat 
bersempena Hari Kebebasan Media Sedunia 
oleh ‘Freedom House’ dari Amerika Syarikat 
menyatakan bahawa media di Malaysia kekal 
sebagai ‘tidak bebas’ di kaca mata dunia.  
Kini, Malaysia berada di tahap 143 daripada 
196 negara.
 Dalam pada itu, Ketua Menteri merangkap 
Setiausaha - Agong DAP dan Ahli Parlimen 
Bagan, Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng di dalam 
kenyataannya menyatakan bahawa buat 
masa ini, usaha-usaha murni Kerajaan-
kerajaan Negeri Pakatan Rakyat (PR) tidak 
diberi liputan meluas oleh media arus perdana 
kerana pihak terbabit dikuasai oleh UMNO 
dan parti-parti komponen BN yang menyekat 
kebebasan media. 
 “Ini dibuktikan oleh pemecatan Presiden 
Kesatuan Wartawan (NUJ), Hatta Wahari oleh 
majikannya, Utusan Malaysia (UM) ekoran 
tindakan beliau mengeluarkan kenyataan 
bahawa UM tidak seharusnya menjadi lidah 
pengarang UMNO tetapi harus berdasarkan 
peristiwa yang berkaitan dengan rakyat. 
“Adalah dikesali media massa bersedia 
menjadi alat propaganda kerajaan menuduh 
parti pembangkang sebagai pengkhianat 
dan yang pelik ialah fitnah dan tohmahan ini 

dibuat oleh media massa UMNO atas alasan 
ia adalah kebebasan akhbar,’’ tegas beliau. 
 Beliau menambah, sejak akhir-akhir ini, ada 
kalangan media arus perdana termasuk TV3 

dan UM yang tidak peduli kepada kesopanan 
dan kesusilaan sehingga sanggup menyiarkan 
bahan lucah sebagai berita semata-mata 
untuk memburukkan kepimpinan PR tanpa 
sebarang bukti yang sah.
 Sementara itu, bagi memperingati Hari 
Kebebasan Media Sedunia yang ke – 20, para 
pengamal media dan Yang Berhormat (YB) 
telah mengedarkan riben kuning di sekitar 
kawasan DUN di sini. 

GEORGE  TOWN :   Sidang Dewan 
Undangan Negeri (DUN) hari ini 
dicemari dengan demonstrasi 
yang diketuai oleh Timbalan Yang 
Dipertua Persatuan Peniaga-
peniaga KOMTAR, Mohamed 
Ghani Abd. Jiman.
 Demonstrasi yang disajikan 
dengan kata-kata kesat serta 
cacian menunjukkan kreadibiliti 
Mohamed Ghani yang sebenar 
yang tidak mengikut nas-nas 
negara berdemokrasi. 
 Kata-kata seperti ‘konek’, 
‘pengecut’ dan ‘pemimpin macam 
pondan’ menjadi sajian utama 
dalam demonstrasi tersebut. Beliau 
yang hadir bersama beberapa 
pengikut beliau menyerahkan 
memorandum tersebut kepada  
salah seorang wakil dari Pejabat 
Ketua Menteri di pintu masuk 
utama DUN.
 S i k a p  M o h a m e d  G h a n i 
dianggap tidak profesional apabila 
menyatakan ingin menyerahkan 
memorandum tersebut terus 
kepada Yang DiPertua Negeri 
Pulau Pinang, Tun Abdul Rahman 
Abbas dan Speaker Dewan 
Undangan Negeri, Datuk Abdul 
Halim Hussain tanpa melalui Ketua 
Menteri, Y.A.B. Lim Guan Eng.
 Sedik i t  kekecohan juga 
berlaku apabila Mohamed Ghani 
bertindak agresif cuba memanjat 
pagar setelah permintaannya 
untuk menyerahkan memorandum 
di dalam kawasan DUN ditolak 
oleh pihak polis demi menjaga 
kese lamatan orang ramai . 
Mohamed Ghani yang berang 
menyifatkan sikap para pemimpin 
PR yang pengecut dan tidak 
bertanggungjawab kerana tidak 
melayan mereka dengan cara 
yang baik.
 D i  d a l a m  m e m o r a n d u m 

tersebut, terdapat 10 isu yang 
dibangkitkan oleh Mohamed Ghani 
yang mana dakwa beliau belum 
menjawab segala persoalan yang 
diajukan kepada Ketua Menteri 
selama Pulau Pinang berada di 
bawah pimpinan Kerajaan PR.

GEORGE  TOWN : Graduan-
graduan Sekolah Agama Rakyat 
(SAR) dan Sekolah Agama 
Bantuan Kerajaan (SABK) negeri 
Pulau Pinang boleh melanjutkan 
pengajian di universiti Islam yang 
bakal diwujudkan di kawasan 
Dewan Undangan Negeri (DUN) 
Penanti, Permatang Pauh kelak. 
 Timbalan Ketua Menteri I, Datuk 
Mansor Othman berkata, tapak 
lokasi bagi cadangan projek 
tersebut yang merangkumi 
satu pembangunan bandar 
baru di Mengkuang, Bukit 
Mertajam (belakang Institut 
Perguruan Tuanku Bainun) telah 
dikenalpasti. Cadangan awal 
bagi rancangan ini adalah untuk 
menjadikan kampus universiti ini 
sebahagian daripada bandar 
baru tersebut. 
 ”Buat masa ini, Kerajaan 
Negeri sedang dalam usaha 
untuk mendapatkan persetujuan 
daripada universiti-universiti dari 
Arab Saudi, Turki dan negara-
negara Islam yang lain untuk 

membuka kampus di bandar baru 
ini,’’ katanya ketika menjawab 
soalan Ahli Dewan Undangan 
Negeri (ADUN) Seberang Jaya 
pada sidang Mesyuarat Pertama 
Penggal Keempat DUN Ke-12 di 
sini baru-baru ini. 
 Mansor yang juga ADUN 
Penanti berkata, usaha ini 
adalah untuk mengembalikan 
Pulau Pinang sebagai pusat 
kegemilangan pengajian Islam 
satu masa dahulu yang telah 
banyak melahirkan ilmuan Islam 
seperti Syed Syeikh al-Hadi, Dr. 
Buhanuddin al-Helmy, Abu Bakar 
Asyaari dan ramai tokoh-tokoh 
Islam yang berjasa kepada 
negeri dan negara ini. 
 ”Pada masa sama, ia juga 
adalah untuk mengangkat 
martabad Islam dan Melayu 
di Pulau Pinang. Dengan 
wujudnya institusi ini nanti akan 
dapat memberikan peluang 
pendidikan yang lebih berkualiti 
kepada masyarakat Islam secara 
keseluruhanya,’’ ujar beliau. 

GEORGE  TOWN : Program Penghargaan Warga 
Emas (PPWE) terus menjadi topik perdebatan 
hangat pada Persidangan Dewan Undangan 
Negeri (DUN) ke–12 di sini. 
 Pada persidangan hari ketiga DUN , pihak 
pembangkang diketuai Pemangku Ketua 
Pembangkang, Datuk Seri Dr. Hilmi Yahaya, di 
dalam satu sidang akhbar mendakwa bahawa 
pihaknya telah mendebitkan sejumlah wang 
bernilai RM23,700 yang dikembalikan oleh 
sekumpulan warga emas ke dalam akaun 
Kerajaan Negeri pada 22 Disember tahun lalu.  
 Difahamkan, pendebitan wang tersebut telah 
dilakukan di dalam empat transaksi pukul 8 malam 
pada tarikh berkenaan. 
 Ekoran dakwaan tersebut, Ketua Menteri, 
Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng menyatakan bahawa 
beliau telah mengarahkan Pegawai Kewangan 
Negeri untuk mengeluarkan satu cek dengan 
jumlah RM23,700 kepada Pemangku Ketua 
Pembangkang.

 “Kita tidak ingin menerima wang tersebut 
kerana kita tidak tahu sumber wang tersebut. Kita 
tidak tahu sama ada wang ini haram ataupun 
halal. Mungkin ada orang jahat yang mendebitkan 
wang tersebut dan mungkin juga ia wang rasuah.  
 “Justeru, terpulang kepada UMNO untuk 
menguruskan wang tersebut,’’ katanya ketika 
mengulas isu berbangkit di dalam sidang akhbar 
di sini. 
 Sementara itu, Pengerusi Jawatankuasa 
Kesihatan, Kebajikan, Masyarakat Penyayang 
dan Alam Sekitar, Phee Boon Poh menegaskan 
bahawa cara pemulangan wang PPWE yang 
dilakukan oleh UMNO  adalah tidak mengikut 
prosedur ditetapkan Kerajaan Negeri. 
 ”Ini terbukti bahawa UMNO mempunyai niat 
politik dalam kempen di lain-lain negeri kerana 
Kerajaan Negeri telah memaklumkan mengenai 
cara yang betul untuk memulangkan wang PPWE.
 ”Sebagai tambahan, sehingga kini, pihak 
Kerajaan Negeri masih belum menerima sebarang 
dokumen daripada pihak-pihak berkenaan,’’ jelas 
Boon Poh

HARI KEBEBASAN MEDIA SEDUNIA DIRAI

SIDANG DICEMARI DENGAN 
GELAGAT DEMONSTRASI JALANAN

UNIVERSITI PENANTI BAKAL JADI KENYATAAN

WARTAWAN MalaysiaKini, Low Chia Ming 
menyematkan riben kuning pada kot Ketua 
Menteri di Mesyuarat DUN di sini baru-baru ini. AHLI Jawatankuasa Pertubuhan Wartawan dan 

Jurugambar Akhbar Cina Pulau Pinang, Law Chan 
Yee (kanan sekali) menyematkan riben kuning 
pada baju Ketua Biro The Sun, Himanshu Bhatt. 

MOHAMED Ghani dikerumuni oleh 
anggota polis di luar bangunan 
Dewan Undangan Negeri di sini. 

PPWE TERUS HANGAT
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GEORGE  TOWN : Upacara 
menandatangani perjanjian lima 
pelabur baru di Taman Industri 
Halal Pulau Pinang (Penang 
Industrial Halal Park-PIHP) berjalan 
dengan lancarnya di KOMTAR, 
baru-baru ini. 
 Upacara tersebut melibatkan 
Perbadanan Pembangunan 
Pulau Pinang (Penang 
Development Corporation - PDC) 
dengan Aromacom Sdn. Bhd., 
Swiss Confiserie Sdn. Bhd., 
Attractive Ventures Sdn. Bhd. 
atau dikenali sebagai D’nonce 
Biofoods Sdn. Bhd., Jeenhuat 
Foodstuffs Industries Sdn. Bhd. dan 
Everbest Soya Bean Products Sdn. 
Bhd. dengan jumlah pelaburan 
sebanyak RM345 juta yang 
merangkumi 31.09 ekar bagi Fasa 
I PIHP.
  Selain itu, kewujudan lima 
pelabur baru tersebut juga 
bakal menyediakan lebih dari 
700 peluang pekerjaan kepada 
warga Pulau Pinang. Kini, PIHP di 
Bukit Minyak mempunyai potensi 
pelaburan sebanyak RM195 juta 
yang merangkumi pelbagai 
industr i  termasuk bekalan 

makanan laut sejuk beku, 
pembuatan kek dan coklat, 
ekstrak herba, farmaseutikal, 
produk bio-degradasi dan 
barangan eko-pembungkusan.
  Terbaru, pembukaan tapak 
bagi perindustrian aeroangkasa 
oleh Aviatron (M) Sdn. Bhd. 
dan juga perindustrian peranti 
elektronik, Ibiden Electrronics 
Malaysia di Bukit Minyak, 
merancakkan lagi pertumbuhan 
ekonomi dan pelaburan di Pulau 
Pinang.
 Awal tahun ini, PIHP telah 
menerima penganugerahan 
status HALMAS oleh Halal Industry 
Development Corporation (HDC) 
iaitu suatu status rekabentuk 
industri yang bukan sahaja 
memberi manfaat kepada 
pelabur malah turut memberi 
peluang kepada pelabur 
untuk merekabentuk sendiri 
suasana industri masing-masing. 
Pengiktirafan yang diperoleh ini 
juga sekaligus telah menambah 
keyakinan para pelabur untuk 
terus melabur di Pulau Pinang.
  Dalam ucapan Ketua 
Menteri, Y.A.B Tuan Lim Guan Eng 
menyatakan walaupun Pulau 
Pinang mempunyai logistik yang 
terhad tetapi hasil urustadbir 
CAT membolehkan Pulau Pinang 
mengendalikannya dengan 
sistematik dan berkesan. Malah 
Pulau Pinang turut mencatatkan 

jumlah pelaburan tertinggi di 
Malaysia iaitu sebanyak 36.0% 
daripada keseluruhan jumlah 
pelaburan di Malaysia.
  Tambah beliau lagi, seorang 
warga Pulau Pinang telah 
melakukan kerja enam warga 
Malaysia, dan semua ini adalah 
hasil kerjasama semua pihak yang 
yakin bahawa urustadbir CAT 
dan keberkesanan kepimpinan 
telah melahirkan tenaga kerja 
yang mahir dan profesional.
  Ketua Menteri mengakhiri 
ucapan beliau dengan mengajak 
semua warga Pulau Pinang untuk 
berganding bahu menjayakan 
bukan sahaja pertumbuhan 
pesat ekonomi Pulau Pinang 
malah melibatkan semua aspek 
dalam melestarikan kehidupan 
harian warga Pulau Pinang.
  Hadir sama di upacara 
tersebut, Exco Kerajaan Negeri 
merangkap Pengerusi PIHH 
Development Sdn. Bhd. (Halal 
Penang), Abdul Malik Kassim ; 
Ahli Lembaga Pengarah Halal 
Penang, Koay Teng Hai dan Salleh 
Man ; Pengurus Besar PDC, Datuk 
Rosli Jaafar ; Penasihat Korporat 
kepada Pengerusi Halal Penang, 
Murali Ram, wakil-wakil pelabur 
serta wakil-wakil dari PDC.
 
Untuk maklumat lanjut, sila layari 
http://www.halalpenang.com/

BUKIT MINYAK  : Singapore 
Aerospace Manufacturing (SAM) 
telah memperoleh kontrak jangka 
panjang daripada Goodrich 
untuk menghasilkan bahagian 
aero-struktur nacelle (ASN) bagi 
Boeing 787 Dreamliner, Airbus 
350 XWB, Bombardier C Series 
dan Mitsubishi Regional Jet.
 Bahagian ASN akan didirikan 
di tapak pengilangan baru 
bertempat di Penang Science 
Park. Kos dijangka mencecah 
RM200 juta di atas tanah seluas 
150,000 kaki persegi dilengkapi 
dengan mesin berteknologi 
tinggi dari Amerika Syarikat dan 
Jerman.
 Di Majlis Pecah Tanah oleh 
anak syarikat SAM iaitu Aviatron 
(M) Sdn. Bhd., Ketua Menteri 
Pulau Pinang, Y.A.B Tuan Lim 
Guan Eng menyatakan bahawa 
SAM telah membuat pilihan 
tepat dengan memilih Pulau 
Pinang sebagai tapak untuk 
membina pelan kilang tiga fasa 
tersebut. 
 K e t u a  M e n t e r i  t u r u t 
menegaskan bahawa Pulau 
Pinang bukan sahaja menjadi 
pilihan pelabur-pelabur asing 
sejak dahulu lagi malah turut 
tersenarai sebagai negeri yang 
mempunyai jumlah pelabur 
tertinggi di Malaysia. Malah 
Pulau Pinang turut menyumbang 
sebanyak 36% jumlah keseluruhan 
pelaburan di Malaysia.
 Dalam majlis yang sama, 
SAM menyatakan bahawa 
pembinaan Fasa I dan Fasa 
II akan membuka ruang dan 
peluang pekerjaan kepada 
lebih 300 pekerja. Selain itu, 
perkembangan positif industri 
aeroangkasa dijangka dapat 
menjana pelaburan ekonomi 
sebanyak RM16 bil ion dan 
mewujudkan 32,000 peluang 
pekerjaan.   
 Turut hadir sama di majlis 
tersebut, Menteri Perdagangan 
Antarabangsa dan Industri, 
Datuk Sri Mustapha Mohamed, 
Pengerusi SAM, Philip Yeo, Ketua 
Pegawai Eksekutif NCIA, Datuk 
Redza Rafiq, Pengerusi Eksekutif 
Perbadanan Pembangunan 
Pulau Pinang (PDC), Datuk Lee 
Kah Choon, Pengarah SAM 
Pulau Pinang, Loh Chuk Yam dan 
Pengurus Besar InvestPenang, 
Loo Lee Lian.
 Untuk maklumat lanjut, sila 
hubungi Pengurus Perhubungan 
Awam dan Komunikasi, Ann Tan 
di talian 04-614 7611 atau 012-
495 5600 atau emel di anntan@
sam.sg atau layari http://www.
sam.sg.

SEBERANG PERAI : Bagi warga 
Pulau P inang,  Buk i t  Minyak 
bukanlah suatu kawasan 
yang terpencil dan asing lagi. 
Te r le tak  berhampi ran  Ju ru , 
Alma dan Permatang Tinggi, 
Bukit Minyak yang dahulunya 
dikelilingi pohonan kayu kini 
telah berubah wajah. Dari 
sebuah kawasan hutan, kini Bukit 
Minyak merupakan kawasan 
perindustrian yang komprehensif 
dan kompetatif.
 Kawasan perindustrian Bukit 
Minyak, merupakan sebuah 
kawasan perindutrian terancang 
yang komprehensif, berteknologi 

tinggi dan strategik. Kawasan 
tersebut mempunyai lebih dari 
130 buah syarikat yang terdiri 
pelbagai industri termasuk industri 
biosid, industri farmaseutikal, 
industri penghasilan produk 
bioteknologi dan industri kecil 
dan sederhana (Small Medium 
Industry-SMI).
 Malah kawasan perindustrian 
tersebut turut mempunyai 
kawasan perindustr ian Halal, 
dikenali  sebagai Penang 
International Halal Park atau 
Hab Halal Pulau Pinang.  Pada 
tahun 2008, dua pelabur utama 
hab tersebut ialah  Halagel (M) 
Sdn. Bhd. dan Granulab (M) 
Sdn. Bhd. telah bersetuju untuk 
melabur di Pulau Pinang yang 
sememangnya dikenali sebagai 
kawasan perindutrian yang 
berkembang pesat.
 Halagel (M) Sdn. Bhd. yang 
merupakan pengeluar gelatin 
halal bagi tujuan farmasi telah 
melabur sebanyak RM130 juta 
manakala Granulab (M) Sdn. 
Bhd. turut melabur sekitar RM50 
juta ke RM100 juta bagi tujuan 
pengoperasian di sini. Kedua-
dua syarikat tersebut secara tidak  
langsung membuka ruang dan 
peluang pekerjaan di samping 
membantu 20 buah syarikat halal 
yang lain untuk beroperasi di 
kawasan tersebut.
 Selain kawasan perindustrian 
h a l a l ,  t e r b a r u ,  S i n g a p o r e 
Aerospace Manufacturing (SAM) 
telah memperoleh kontrak jangka 
panjang daripada Goodrich 
untuk menghasilkan bahagian 
aero-struktur nacelle (ASN) bagi 

Boeing 787 Dreamliner, Airbus 350 
XWB, Bombardier C Series dan 
Mitsubishi Regional Jet yang akan 
didirikan di tapak pengilangan 
Taman Per indust r ian Sains 
Pulau Pinang (Penang Science 
Park-PSP). Hal ini sekali lagi 
membuktikan bahawa kawasan 
tersebut sememangnya strategik 
dan mampu menjadi tumpuan 
pelabur-pelabur di peringkat 
global.
 T e r d a h u l u ,  S p r i n g h i l l 
Bioventures Management Limited 
bersama Khazanah Nasional 
Berhad, Pacific Mas Ficelity Sdn. 
Bhd., Great Eastern Life Assurance 
(M) Berhad dan THG Capital 
Sdn. Bhd turut melabur lebih dari 
RM35 juta untuk membangunkan 
kawasan PSP tersebut. 
 S e l a i n  i t u ,  p e n u b u h a n 
S.M.A.R.T Centre yang dilihat 
sebagai pusat informasi terkini 
bagi industri kecil dan sederhana 
mampu memberi maklumat 
terperinci dan terkini tentang 
industri tersebut di kawasan 
perindustrian Bukit Minyak. Malah 
S.M.A.R.T Centre menjadi pusat 
direktori bagi memudahkan 
segala urusan yang berkaitan 
dengan industri tersebut.
  R i n g k a s n y a ,  k a w a s a n 
per indust r ian Buk i t  Minyak 
bakal menjadi sebuah tapak 
perindustrian yang termaju 
dan utama di Pulau Pinang 
kelak. Walaupun Pulau Pinang 
mempunyai logistik yang terhad 
tetapi hasil urustadbir CAT 
membolehkan Pulau Pinang 
mengendalikannya dengan 
sistematik dan berkesan.

PILIHAN 
BIJAK 
SAM DAN 
AVIATRON

BUKIT MINYAK: DAHULU KONTANG 

TAMAN INDUSTRI HALAL 
PULAU PINANG BERDAYA 
SAING DI PERSADA 
ANTARABANGSA

PETA kawasan perindustrian Bukit 
Minyak yang disusun atur mengikut 
industri dan terancang.
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GEORGE TOWN   :  Maj l i s 
Pelancaran Peti 3R Setiap 100 
Langkah  disempurnakan oleh 
Y.A.B Tuan Lim Guan Eng, Ketua 
Menteri Pulau Pinang di sini 
baru-baru ini. Majlis tersebut 
adalah selaras dengan hasrat 
menjadikan Pulau Pinang 
sebagai sebuah negeri hijau 
yang bertaraf antarabangsa dan 
hasrat Kerajaan Negeri dalam 
merealisasikan ‘Cleaner Greener 
Penang’.
 D a l a m  u c a p a n  K e t u a 
Menteri, beliau menyatakan 
bahawa pelbagai usaha 3R 
iaitu Reduce (Mengurangkan), 
Reuse (Mengguna semula) dan 
Recycle (Mengitar semula),  
telah dijalankan oleh Kerajaan 
Negeri dan hasilnya pelupusan 
sisa pepejal telah dikurangkan 
sebanyak 175 tan metrik sehari di 
Seberang Perai sahaja.
 “Selain Cleaner Greener 
Penang, Kerajaan Negeri turut 
melancarkan Hari Tanpa Beg 
Plastik Percuma dan Tiada 
Polisterine demi menggalakkan 
warga Pulau Pinang menyahut 
seruan 3R,” ujar beliau.
 Tambah beliau lagi, Majlis 
Perbandaran Pulau Pinang (MPPP) 
telah dipertanggungjawabkan 
untuk menguruskan sisa pepejal 
dan pembersihan di Pulau Pinang. 
Pelbagai prasarana juga telah 
diwujudkan bagi memastikan 
pengurusan sisa pepejal ini 
dilaksanakan dengan cekap dan 
berkesan.
 Peti 3R ini ditaja oleh Syarikat 
Tye Wei Marketing Sdn. Bhd. dan 
ia menggunakan ‘Green Power’ 
bagi memudahkan ia dilihat pada 
waktu malam. Selain menjimatkan 
penggunaan tenaga elektrik, 
peti ini juga tidak memerlukan 
kos penyelenggaraan yang 
tinggi. Syarikat tersebut akan 
berkerjasama dengan beberapa 
syarikat swasta lain termasuk 
Sy a r i k a t  I C I  D u l u x  d a l a m 
merealisasikan Pulau Pinang yang 
lebih indah dan hijau.
 Menurut wakil Syarikat Tye 
Wei ,  sebanyak RM3 juta 
te lah diperuntukkan untuk 
pemasangan 500 uni t  pet i 
3R ini di sekitar Georgetown, 
termasuk Persiaran Gurney, Jalan 
Burma, Persiaran Queensbay 
dan Jalan Penang. Manakala 
bagi kawasan Seberang Perai 
pula, satu pelan tindakan dan 
pelan perancangan khas akan 
diwujudkan bagi memastikan 
pemasangan peti tersebut 
strategik dan mesra pengguna.
 Hadir sama pada majlis 
tersebut, Pengerusi Jawatankuasa 
Kesihatan, Kebajikan Masyarakat 
Penyayang dan Alam Sekitar, 
Phee Boon Poh, YDP MPPP, Ar. 
Patahiyah Ismail, Pengarah 
Urusan Syarikat Tye Wei Marketing 
Sdn. Bhd., Johnson Yoon, 
Pengarah Urusan ICI Dulux, Goh 

Cheok Weng,  Pengurus  ESH 
Resource Management Sdn. Bhd, 
Mr. Teoh dan beberapa Ahli-ahli 
Majlis MPPP.

BUKIT MERTAJAM : Hari Bumi 
merupakan nama bagi dua 
sambutan yang berbeza, kedua-
duanya diadakan setiap tahun 
ketika musim bunga di hemisfera 
utara, dan musim luruh di 
hemisfera selatan dengan tujuan 
untuk meningkatkan kesedaran 
dan penghargaan kepada alam 
sekitar. 
 Pertubuhan Bangsa-Bangsa 
Bersatu (PBB) juga meraikan Hari 
Bumi, yang dimulakan oleh John 
Connell pada 1969, setiap tahun 
ketika ekuinoks, iaitu pencerapan 
global yang diasaskan oleh 
Gaylord Nelson sebagai pengajar 
alam sekitar. Dalam pada itu, 
sejak Januari 1970, ia juga dikenali 
sebagai Hari Bumi, yang diraikan 
di kebanyakan negara setiap 
tahun pada 22 April.
 Di Malaysia, Hari Bumi juga 
disambut mer iah dengan 
penganjuran pelbagai program 
seperti kitar semula dan menanam 
pokok bagi mempromosikan lebih 
kesedaran kepada orang ramai 
dan sekaligus mengurangkan 
tabiat pembuangan sampah 
serta sisa toksik,.
 B e r s e m p e n a  d e n g a n 
sambutan Hari Bumi ke - 41, 
Majlis Perbandaran Seberang 
Perai (MPSP) telah menganjurkan 
Program Larian Hari Bumi Sedunia 
yang telah diadakan di Stadium 
MPSP, Bukit Mertajam pada 24 
April, baru-baru ini.
 Program ini dipengerusikan 
oleh Ahli Dewan Undangan 
Negeri (EXCO) Komtar, Ng Wei Aik, 
bersama Pengerusi Jawatankuasa 
Kebajikan, Kesihatan, Alam Sekitar 
dan Masyarakat Penyayang, 
Phee Boon Poh, kakitangan MPSP 
serta Jabatan-jabatan kerajaan 
dan swasta. 
 M e n u r u t  K e t u a  M e n t e r i 

Pulau Pinang, Y.A.B. Tuan Lim 
Guan Eng, program sebegini 
merupakan platform terbaik 
untuk menyatukan semua 
lapisan masyarakat di samping 
menghayati keunikan bumi sambil 
bersukan. Beliau juga berbangga 
kerana Pulau Pinang berjaya 
menjadi Negeri Hijau pertama di 
Malaysia.
 “Saya bangga bahawa 
lebih kurang 1,000 peserta telah 
mendaftarkan diri untuk turut serta 
dalam larian bersempena Hari 
Bumi Sedunia. Untuk makluman 
semua, hasil daripada yuran 
pendaftaran yang dikenakan 
kepada peserta, ia akan 
disumbangkan bagi membantu 
keluarga miskin tegar di negeri 
ini,” katanya.

PETI 3R KE ARAH NEGERI HIJAU 
DAN INDAH

HARI BUMI SATUKAN MASYARAKAT 
PELBAGAI ETNIK PP

LIM Guan Eng (kanan sekali) 
menunjukkan tong cat untuk dikitar 
semula sambil diperhatikan oleh 
Goh Cheok Weng (dua dari kanan), 
Patahiyah Ismail (dua dari kiri) dan 
Phee Boon Poh (kiri sekali) baru-baru 
ini.

Guan Eng (tiga dari kanan) 
memasukkan kertas ke dalam peti 
3R sebagai gimik pelancaran Peti 
3R Setiap 100 Langkah  di Persiaran 
Gurney baru-baru ini. Turut hadir 
adalah Patahiyah Ismail (dua dari 
kanan) dan Setiausaha Perbandaran 
MPPP, Ir. Ang Aing Thye (kanan sekali).

SEBAHAGIAN peserta yang 
mendaftarkan diri untuk penyertaan 
acara Larian Hari Bumi Sedunia di 
Stadium MPSP.

PARA pemenang bergambar kenang-
kenangan dengan Lim Guan Eng 
(tengah) pada Program Larian Hari 
Bumi Sedunia di sini baru-baru ini. 

SIMPANG EMPAT : Syarikat 
penghasilan peranti elektronik, 
Ibiden Electronics ( Ibidien) 
membuat keputusan bi jak 
apabila memilih Pulau Pinang 

sebagai  tapak pelaburan 
terbaru dengan tambahan nilai 
pelaburan sebanyak RM1 bilion di 
negeri ini. 
 Sebelum ini, Ibiden telah 
melabur sebanyak RM1.2 bilion 
bagi pembinaan plant 1 dan 
pertambahan yang diumumkan 
kini merupakan jumlah bagi plant 
2. 
 Ketua Menteri, Y.A.B. Tuan 
Lim Guan Eng berkata, Kerajaan 
Negeri Pulau Pinang lazimnya 
menyambut baik dan akan terus 
memberi sokongan di atas usaha 
Ibiden untuk memperluaskan 
bisnes mereka di Pulau Pinang.
 “Kerajaan Negeri Pulau 
Pinang mengalu-alukan 
kedatangan Ibiden dan berharap 
t a h u n - t a h u n  m e n d a t a n g 
lebih menguntungkan dan 
menggembirakan semua pihak.
 “Pulau Pinang bukan sahaja 
nombor satu dari segi pelaburan, 
malah nombor satu dalam 
mengurangkan kadar jenayah 
pada tahun lepas iaitu sebanyak 

27 peratus ; nombor satu dalam 
mengendalikan kewangan ; 
nombor satu dalam memerangi 
rasuah dan juga terdapat satu 
rahsia yang mungkin tidak 
diketahui ramai iaitu nombor 
satu dalam menyajikan masakan 
Jepun terbaik di Malaysia”, 
katanya ketika merasmikan Majlis 
Pembukaan Plan 1 dan Pecah 
Tanah Plan 2 Ibiden Electronics 
Malaysia Sdn. Bhd. di sini baru-
baru ini. 
 Majlis yang berlangsung di 
Taman Perindustrian Sains, Bukit 
Minyak itu turut dihadiri oleh 
Presiden dan CEO Ibiden Co. 
Ltd., Hiroki Takenaka, Setiausaha 
Kerajaan Negeri, Datuk Farizan 
Darus, Ahli Dewan Undangan 
Negeri (ADUN) Bagan Jermal, Lim 
Hock Seng, ADUN Bukit Tambun, 
Law Choo Kiang, Yang Dipertua 
Majlis Perbandaran Seberang 
Perai (MPSP), Maimunah Mohd. 
Sharif dan beberapa ahli 
kenamaan yang lain.

IBIDEN 
ELECTRONICS 
MALAYSIA 
SDN. BHD. – 
PELABURAN 
BIJAK JEPUN

LIM Guan Eng (dua dari kiri) 
dan Hiroki Takenaka (tiga dari 
kanan) memotong reben tanda 
pelancaran syarikat Ibiden 
Electronics Malaysia Sdn. Bhd. 
sambil ditemani Maimunah 
Mohd. Sharif (kiri sekali), Lim 
Hock Seng (empat dari kiri) dan 
Abdul Malik Abul Kassim (dua 
dari kanan) di sini.
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Nama ADUN No Tel/ No Faks
AIR PUTIH 
YAB Tuan Lim Guan Eng
limguaneng@penang.gov.my

(T) 04 - 829 0614

PENANTI
YB Tuan Mansor Othman
mansor@penang.gov.my

(T) 04 - 522 1463
(F) 04 - 522 1463

PERAI
YB Tuan Prof. Dr. P. Ramasamy a/l 
Palanisamy
ramasamy@penang.gov.my

(T) 04 - 650 5134
(F) 04 - 261 8715

PADANG KOTA
YB Tuan Chow Kon Yeow
chowkonyeow@penang.gov.my

(T) 04 - 226 0218
(F) 04 - 228 8514

BATU MAUNG
YB Tuan Abdul Malik Abul Kassim 
abdmalik@penang.gov.my

(T) 04 - 626 1968
(F) 04 - 626 5496

BAGAN JERMAL
YB Tuan Lim Hock Seng
limhockseng@penang.gov.my

(T) 04 - 331 7175
(F) 04 - 331 7175

BATU LANCHANG
YB Tuan Law Heng Kiang
lawhengkiang@penang.gov.my

(T) 04 - 282 6419
(F) 04 - 282 6419

SUNGAI PUYU
YB Tuan Phee Boon Poh
pheeboonpoh@penang.gov.my;
pheeboonpoh@yahoo.com

(T)04 - 262 0860
  012 - 480 5495 
(F)04 - 261 8745

BUKIT TAMBUN
YB Tuan Law Choo Kiang
lawchookiang@penang.gov.my

(T) 04 - 588 0818
(F) 04 - 588 0885

AIR ITAM
YB Tuan Wong Hon Wai 
wonghonwai@penang.gov.my

(T) 04 - 828 0926 
(F) 04 - 828 0926

BERAPIT
YB Tuan Ong Kok Fooi 
ongkokfooi@penang.gov.my

(T) 04 - 537 8476
(F) 04 - 537 8476

DATO’ KERAMAT
YB Tuan Jagdeep Singh DEO
jagdeepsinghdeo@penang.gov.
my

(T) 04 - 226 2464
(F) 04 - 227 2464

PANTAI JEREJAK
YB Tuan Sim Tze Tzin 
simtzetzin@penang.gov.my

(T) 019 - 443 2088
(F) 04 - 641 3088

MACHANG BUBOK
YB Tuan Tan Hock Leong 
hltan@penang.gov.my

(T) 04 - 552 1366
(F) 04 - 552 1366

TANJONG BUNGAH
YB Tuan Teh Yee Cheu
dappenang.cagw.teh@gmail.
com

(T) 017 - 472 9990
(F) 04 - 228 8514

JAWI
YB Tuan Tan Beng Huat
tanbenghuat2000@yahoo.com

(T)04 - 598 1877
(F)04 - 598 1877

PENGKALAN KOTA
YB Tuan Lau Keng Ee
dappengkalankota@gmail.com

(T)04 - 250 1521
  04 - 2501522 
(F)04 - 2501523

BAGAN DALAM
YB Tuan Tanaseharan a/l 
Autheraphy
atana@first.net.my

(T) 04 - 538 1162
(F) 04 - 537 1163

KEBUN BUNGA
YB Tuan Ong Khan Lee
jason_okl@yahoo.com

(T) 04 - 818 2008
(F) 04 - 818 2008

SUNGAI BAKAP
YB Tuan Hj. Maktar Hj. Shapee
adun.dunsgbakap@yahoo.com

(T) 04 - 582 7549
(F) 04 - 582 8648

KOMTAR
YB Tuan Ng Wei Aik
ngweiaik@penang.gov.my; nwei-
aik@gmail.com

(T) 04 - 227 0215
(F) 04 - 227 8215

PADANG LALANG
YB Tuan Tan Cheong Heng
michael@dappenang.com.my

(T) 04 - 502 5071
(F)04 - 508 9711

PAYA TERUBONG
YB Tuan Yeoh Soo Hin 
clementyeoh@hotmail.com

(T) 04 - 229 2105
(F) 04 - 226 2550

PULAU TIKUS
YB Tuan Koay Teng Hai 
koaytenghai@gmail.com

(T) 04 - 226 3227
(F) 04 - 226 3227

PERMATANG PASIR
YB Tuan Hj. Salleh Man
adunptgpasir@gmail.com

(T) 04 - 398 4226
(F) 04 - 398 4226

BUKIT TENGAH
YB Tuan Ong Chin Wen
pkrbkttengah@gmail.com

(T) 04 - 508 3977
(F) 04 - 508 3677

SUNGAI PINANG
YB Tuan Koid Teng Guan 
tgkoid@gmail.com

(T)010 – 464 3308
(F)04 - 282 8322

BATU UBAN
YB Tuan Raveentharan a/l 
Subramaniam 
raveenkeadilan@gmail.com

(T) 04 - 644 2007
(F)04 - 644 3007

SERI DELIMA
YB Tuan Sanisvara Nethaji Rayer 
a/l Rajaji
rsnrayer@gmail.com

(T) 04 - 659 5611
(F)04 - 659 5611

DAP PENANG HQ
dappg@streamyx.com

(T) 04 - 228 8482
 04 - 227 1397  
 04 - 227 7068
(F) 04 - 228 8514

PROGRAM PENGHARGAAN WARGA EMAS
DAFTARLAH SEKARANG DENGAN PEJABAT ADUN PR

N1 Penaga : 019 - 470 4800 - Rosidi Hussain 
N2 Bertam  : 012 - 490 6546 -  Rashid Saad
N3 Pinang Tunggal  : 013 - 585 9471 - Abd. Latif Wanchik 
N4 Permatang Berangan: 019 - 510 2633 - Arsyad Md. Salleh 
N5 Sungai Dua  : 019 - 477 6740 - Md. Fahmi Abd.    

     Wahab 
N6 Telok Air Tawar  : 017 - 427 1581 - Salehin Mohamed 
N7 Sungai Puyu  : 012 - 528 8411 - Ng Ya Ling 
N8 Bagan Jermal  : 013 - 449 0366 - Yeap Choon Keong 
N9 Bagan Dalam  : 016 - 473 1963 - Gesan 
N10 Seberang Jaya  : 013 - 489 3227 - Abdul Jalil Che Ros 
N11 Permatang Pasir  : 019 - 412 8442 - Kamal 
N12 Penanti  :   04 - 522 1463 - Suhaimi Bin Mansor 
N13 Berapit : 019 - 481 7823 - Ong Kee Seong 
N14 Machang Bubuk: 019 - 546 3257 - Rynu 
N15 Padang Lalang  :   04 - 502 5071 - Ooi Zhen Chee 
N16 Perai  : 012 - 412 8451 - Mohd. Yusof   

     Sahabudin
N17 Bukit Tengah  : 016 - 469 5343 - Amizuddin 
N18 Bukit Tambun  : 016 - 442 0820 - Ong Eu Leong 
N19 Jawi  : 017 -  408 4784 - Abdul Halim Yunus 
N20 Sungai Bakap  : 012 - 415 2905 - Munir Bin Makhtar 

N21 Sungai Acheh  : 012 - 473 5774 - Hj M. Kamil A.Bakar
N22 Tanjong Bungah  : 012 - 232 6101 - Carol 
N23 Air Putih  :   04 - 829 0614 - Chiam Heng Hock 
N24 Kebun Bunga  :   04 - 829 3691 - Nancy Lim 
N25 Pulau Tikus  : 012 - 488 3227 - Joe 
N26 Padang Kota : 012 - 431 7015 - Johnny Chee 
N27 Pengkalan Kota  : 012 - 437 1522 - Wang Lai Kin 
N28 KOMTAR  : 012 - 412 6284 - Adreena 
N29 Datok Keramat  :  012 - 410 6566 - A. T. Ong 
N30 Sungai Pinang  : 010 - 464 3308 - Anna 
N31 Batu Lancang  : 012 - 480 3885 - Ooi Soo Chuan 
N32 Seri Delima  : 012 - 486 2552 - Mr. Lingam 
N33 Air Itam  : 012 - 493 3648 - Teh Choong Kong 
N34 Paya Terubong  : 012 - 484 1963 - Toon Hoon Lee 
N35 Batu Uban  : 017 - 415 4872 - Tahir 
N36 Pantai Jerejak  : 019 - 443 2088 - Victor 
N37 Batu Maung  : 013 - 510 1968 - Latifah 
N38 Bayan Lepas  : 019 - 472 6956 - Asnah Bt Hashim
N39 Pulau Betong  : 019 - 570 9500 - Hj Md Tuah  Ismail 
N40 Telok Bahang  : 012 - 424 9004 - Mohamad Syawal   

     Bin Ahmed

BAGAIMANA CARA MEMOHON? 
Tuan/Puan perlu mengisi borang permohonan 
yang dilampirkan di mana-mana Pejabat 
Pertanian Daerah / Kawasan yang berdekatan. 
Tuan / Puan boleh menghubungi cara bersurat, 
faks atau telefon melalui pegawai-pegawai 
berkenaan di pejabat-pejabat yang disenaraikan 
seperti berikut :

1. Jabatan Pertanian Negeri Pulau Pinang 
Jalan Kulim, Cherok Tok Kun, 
14000 Bukit Mertajam. 
No. Telefon : 04-5372144, 04-5372145 
No. Faks : 04-5372150

2. Pejabat Pertanian Daerah Seberang Perai 
Utara, 
Bumbung Lima, 
13200 Kepala Batas. 
No. Telefon : 04-5753487

3. Pejabat Pertanian Daerah Seberang Perai 
Selatan 
Bangunan Pejabat kerajaan, 
14200 Jawi, Seberang Perai Selatan, 
No. Telefon : 04-5826824

4. Pejabat Pertanian Daerah Seberang Perai 
Tengah 
Pusat Pertanian Cherok Tok Kun, 
14000 Bukit Mertajam. 
No. Telefon : 04-5302493

5. Pejabat Pertanian Daerah Barat Daya 
Jalan Sungai Nipah, Genting, 
11020 Balik Pulau, Pulau Pinang. 
No. Telefon : 04-8668429

6. Pejabat Pertanian Kawasan Sungai Acheh 
14310 Nibong Tebal, Seberang Perai selatan. 
No. Telefon : 04-5982866

7. Pejabat Pertanian Daerah Timur Laut 
Pusat Pertanian Relau, 
11900 Bayan Lepas, Pulau Pinang. 
No. Telefon : 04-6433364

SYARAT-SYARAT 
• Tarikh Tutup permohonan 2 minggu sebelum 
tarikh kursus. 
• Keutamaan peserta terdiri dari petani yang 
telah memulakan projek pertanian. 
• Peserta yang berjaya akan dihubungi melalui 
telefon. 
• Kursus terhad kepada 30 orang peserta 
sahaja. 
• Peserta dikehendaki menghadirkan diri 
sepanjang tempoh kursus. 
• Setiap peserta kursus dikenakan yuran 
pendaftaran sebanyak RM 15.00 kecuali 
peserta kursus petani pelapis.

TAJUK KURSUS TARIKH TEMPAT
Pemprosesan Makanan 
Sejuk Beju

14/6/2011 - 
15/6/2011

PLP Cherok Tok 
Kun

Pasaran Herba Masa 
Kini

21/6/2011 - 
22/6/2011

PLP Relau

Roti, Kek dan Biskut 13/7/2011 - 
14/7/2011

PLP Cherok Tok 
Kun

Simenferro 20/7/2011- 
21/7/2011

PLP Relau

Kalendar Kursus Pertanian 2011

PEGAWAI PENYELARAS KADUN No Tel/ No Faks
PENAGA
Hj Rosidi Bin Hussain
albertami@yahoo.com
019-4704 800 

(T) 04 - 575 6577
     04 - 575 8578
(F) 04 - 575 8578 

BERTAM
Asrol Sani Bin Abdul Razak
asrolsani2006@gmail.com

(T) 013 - 580 6981

PINANG TUNGGAL
Adnan Bin Abdul Rahman
adnankulim@gmail.com

(T) 019 - 421 5952

PERMATANG BERANGAN
Arshad Bin Md Salleh
arshad.salleh@yahoo.com

(T) 019 - 510 2633

SUNGAI DUA
Mohd. Fahmi Abd. Wahab
krisoft.engineer@yahoo.com

(T) 04 - 575 1085
(F) 04 - 575 1085

TELOK AIR TAWAR
Salehin Mohamed
pjd_403@ymail.com

(T) 017-427 1581

SEBERANG JAYA
Abdul Jalil Che Ros
abjteguh@gmail.com

(T) 04 - 538 1460
     013 - 489 3227
(F) 04 - 538 1460

SUNGAI ACHEH
Hj Mohd Kamil Bin Abu Bakar 
hjwanday@yahoo.com

(T) 012 - 4735774

BAYAN LEPAS
Asnah Binti Hashim
asnah_45@streamyx.com

(T) 019 - 472 6956

PULAU BETONG
Hj Mohd Tuah Bin Ismail
tuahismail@yahoo.com

(T) 019 - 570 9500

TELUK BAHANG
Mohamad Shawal Ahmed
shawal_rnz@yahoo.com

(T) 04 - 644 7004
     012 - 424 9004

Kalendar Pelancongan Pulau Pinang

Durian & Food Fair • Anjung Indah, Balik Pulau
1 - 30 Jun 2011 • 11.00pg - 9.00mlm

Dragonn Boat Festival • Teluk Bahang Dam
11 & 12 Jun 2011 • 9.00pg - 6.00ptg
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1.槟州政府宣布资助州内政府廉价组屋重
新油漆的80%费用，另外20%费用则由居民承
担，惟这只限槟州政府，槟州发展机构，槟岛
市政局及威省市政局管辖的人民组屋，至于有
兴趣的组屋需在2011年结束前提出申请，而私
人发展商的廉价组屋除外。

2.在豆蔻村搬迁事件中获赔的房屋目前正
如火如荼地进行，预料将在6月竣工。槟州第
二副首长拉玛沙米认为，豆蔻村搬迁事件的居
民获得赔偿的案例是非常成功的例子，赔偿数
额也比一般来得高。

3.槟州政府与Abad Naluri有限公司签定新
合约，以1亿2840万令吉脱售峇都加湾750英亩
的土地给该公司。前朝政府原本以1亿1200万
令吉售卖该土地，但现任州政府则以1亿2840
万令吉脱售，加上省下填土成本2610万令吉，
总共获得高于原价38%的回酬，那就是4250万
令吉。

4.槟州卫生，福利及爱心社会委员会主席
彭文宝行政议员澄清槟州卫生局没有对外召广
告或征求捐款，因此他促请民众不要被诈骗份
子误导，而且所有槟州机构如果要进行类似活
动，都必须获得槟州秘书的书面批准。

5.槟岛市政局将在当局管辖的巴刹，小
贩中心及临时小贩中心安装111个有印有各
部门投诉电话的告示牌，而当局公共卫生小
组也将以市议员领养选区的方式提供服务，
好让民众投诉有门。

6.槟州旅游发展委员会主席罗兴强行政议
员表示，虽然槟州仍没有一个国际性表演舞
台，但州政府将与私人界继续合作，包括在未
来安排更多具知名度一人来槟演出，让槟城成
为继吉隆坡及云顶之后，另外一个演唱会的热
门地点选择。

7.槟州工程，基本设施委员会主席林峰成
行政议员在巡视了第二大桥工程的施工进展后
指出，槟城第二大桥的工程进展虽稍微延迟，
但整体的大桥工程进展顺利，目前已进入安装
桥身阶段，那就是工程原本应完成50.4%，但
至今只建47.55%，约延迟了2.85%，而承建公
司正积极施工。

8.槟州政府继在去年以勋衔表扬多名清
沟英雄后，今年再表扬为清理环境作出贡献
的无名英雄。经常泡在污水沟里的威省23名
清洁工人获得特别奖状及奖金，以褒扬他们
对社区的默默努力及付出。

9.槟州首长林冠英坚持不允在槟州建立核
电厂的立场后，已于4月20日收到能源，绿色
科技与水务部部长拿督斯里陈华贵的回函答应
不在槟州建核电厂。

10.槟州政府财政连续3年转亏为盈，并
于去年再赚3354万令吉，而槟州2010年度经
济成长率高达8.1%，累计总收入达5亿7249
万令吉。槟州政府将会把盈余转投在全民身
上，包括继续推行乐龄人士回馈金等以民为
本计划，让所有槟州人都能受惠。

11.为配合槟州交通大蓝图的研究建议，槟
州政府正式与由3家咨询公司组成的顾问团签
约，以进行11个月的交通研讨，预计可在未来
6个月内拟出第一份草案。

12.槟州元首敦阿都拉曼于4月19日在国家
皇宫从国家元首端姑米占再纳阿比丁接过任期
2年的委任状，并于4月30日在槟州元首府第4
次宣誓出任槟州元首。

（槟城讯）槟岛市政局及威省市政局成立交通纠察队，槟岛市政局更是在3个车龙马龙的热
点落实锁车轮及拖车行动，以改善交通拥挤的及对胡乱泊车造成街道阻塞的“街头霸王”采取
行动。

在槟岛这个弹丸小岛，许多道路原本就是非常窄小，但还是有“街头霸王”为了贪自己一
时的方便，造成其他驾驶者的不便。最常看到的就是为了打包食物或者是买包香烟，就随性地
把车子停在路旁，尤其是在繁忙时间，更是导致整条街道水泄不通，即使是后面的车辆鸣了车
笛，他们也视若无睹及听而不闻。

因此，槟岛市政局在1987年陆路交通法案第48条文于2011年修正后赋予权限后落实锁车轮及
拖车行动，并成立由20名执法人员组成的交通纠察队。

锁车轮及拖车的试行热点是光大，浮罗池滑以及介于拉鲁路及秋泰路之间的车水路。

槟州首长林冠英为槟岛市政局纠察队及锁车轮行动主持推介礼时说，交通纠察队的任务是解
决交通阻塞问题，而当局得到州政府的支持及法律赋予权限下执行该行动，尽管他预料会面对
反对党政治化这课题，但还是坚持执行这对多数遵守交通规则的民众都公平的措施。

“希望人民能支持这项措施，因为这样才能改善槟岛的交通秩序。我知道这肯定引起部分人
的不满，而且反对党也会趁机政治化这课题，但为了改善交通情况及广大公众的利益，我宁可
失去一些方面的支持率，也要落实这措施。”

他举例，就好象州政府当初落实“减塑”运动的初期也是引起一些反弹，但最终还是取得成
效。

值得一提的是，槟州首长也体恤交通纠察队在执行任务时必须承受日晒雨淋的辛苦及面对民
众的责骂，因此，已指示槟岛市政局主席芭达雅研究拨出特别津贴给这交通纠察队。

“但我要强调的是，如果当中有人被发现是滥用职权的话，将会被采取严厉的纪律行动。”

槟岛市政局锁车轮及拖车行动如何操作？

在真正落实执法行动之前，当局将进行长达2周的提升醒觉及教育活动，先是口头劝告胡乱
停车的车主，并且在3个热点置放告示牌。

5月23日至5月31日，当局将开始把阻碍交通的汽车锁上车轮，但暂时不会开出罚单，只是给
予口头警告后开锁。

自6月1日开始，锁车轮，拖车及开罚单行动将一并正式落实。

当交通纠察队发现有汽车阻碍交通时，他们在锁上车轮前将吹响口哨以示警告，并在等候1
分钟后发现车主仍不肯把汽车移走，就会当场锁上车轮。一旦车轮被锁上，执法人员会把印有
当局联络号码的贴纸贴在车镜上，如果车主要求开锁的话，必须缴交50令吉开锁罚款。

至于在被锁上车轮的汽车在4小时内仍不致电要求开锁，那么当局就会把相关汽车拖走至当
局充公物品的货库，届时车主必须缴交150令吉拖车费，重型车辆如巴士则必须缴交300令吉，
而车辆存放在该货库的费用是每天5令吉。

执法人员开锁的时间是每天早上8时至晚上10时，公假除外，车主如要开锁，可致电当局执
法组24小时热线（04-229 1179），收据也会在车主缴交罚款后发出。

至于被拖走的车辆，车主则只能在当局位于锡矿路的执法办事处缴交罚款，时间是每天早上
8时至中午1时以及下午2时半至晚上10时，公假除外。要取回车子的车主必须出示身份证及车辆
注册车卡。

换句话说，如果遇上明天是公假，A车主的车辆在今晚10时后被锁车轮，就不会有交通纠察
队前往开锁，那么车子就会面对被锁上超过24小时的命运。因此，当局促请民众的合作，不要
随意泊车造成交通阻塞，否则在被锁上车轮后，是件非常麻烦的事情。

（槟城讯） 尽管巫统议员声称已将由非政府组
织收集到的2万3700令吉回馈金退还给槟州政府，并
且把该数目汇入州财政库银行户头，但槟州首长林
冠英则指示州财政司开支票把该笔钱退还给巫统，
以免有不法分子仿效，无端端将一笔钱汇入州政府
户头。

槟州巫统州议员在5月3日的州立法议会休会时出
示数据，指他们已于去年12月22日，将民众退还的
2万3700令吉回馈金汇入州财政库的户头，而这笔钱
是由非政府组织所收集。

针对此，槟州首长林冠英于5月4日的州议会休会
时回应说，在他向槟州财政司查证了之后证实是有
收到这笔钱，但这些钱的来源是不受到承认的，因
此，州政府是不会接受这笔未经过稽查的钱。

他也说，他不晓得这笔是属于合法或非法，同
时也不确定这些钱的来源，搞不好有不法分子将会
效仿他们，也突然把一笔钱汇入州财政库的银行户

头，说是给州政府献金，而如果那笔钱是“黑钱”
的话，那州政府岂不是背上莫须有的罪名，所以这
事情不能开玩笑。

“我已经指示槟州财政司开了张支票，数目是2
万3700令吉，全数交还给代反对党领袖希尔米，至
于要如何处理这笔钱，交由他们自己去决定。”

无论如何，他重申，州政府目前未收到要求退出
回馈金计划的正式表格，而他也强调，回馈金不是
来自献金，而是州政府努力打击贪污撙节而来的。

任何想要退出乐龄人士回馈金计划的人士都必须
填写Borang 1后再提呈给州政府，才算是正规的退
出乐龄人士回馈金计划方式，而州政府至今仍未接
到正式的。

此外，巫统偷偷摸摸漏夜把钱汇入州政府银行户
头后，遭林冠英揶揄为是偷偷摸摸且见不得光的政
党。

自6月1日开始，锁车轮，拖车及开罚单行
动将一并正式落实, 届时如果车主要开
锁，就得付50令吉开锁罚款。

槟岛市政局在3个车龙马龙的热点落实锁车轮及拖车行动，以改
善交通拥挤的及对胡乱泊车造成街道阻塞的“街头霸王”采取
行动。
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Penangites should be proud to 
know The Time Magazine has listed  
Penang as a preferred destination 
for multinational companies in the 
manufacturing industry.
 Penang is preferred due 
to several key factors such as 
logistics, geography, judiciary 
system and intellectual protection 
measures taken by Malaysia. 
 The article titled “The China 
Effect” in the Asia edition dated 25 
April 2011, Neel Chowdhury (the 
writer) said that manufacturing 
companies were moving to 
countries like Malaysia, Thailand, 
Vietnam and Bangladesh 
because of rising wages in China.
 As a result of it, once declining 
industrial hubs like Penang is lifted 

out of their long economic slump.
 

For the full article, please 
surf to  http://www.time.
c o m / t i m e / m a g a z i n e /
article/0,9171,2065153,00.html

It is commendable that the 
Penang State Government is 
willing to participate and offer 
full co-operation to ensure the 
success of the Greater Penang 
Transformation Programme. 
 However, I hope the state will 
reconsider their decision to shelve 
off the Penang Blueprint 2011-
2015, an industrial development 
master plan drafted by Socio-
Economic and Environment 
Research Institute (SERI) for 
several reasons.
 The Penang Blueprint is 
already a completed draft with 
policy recommendations and 
action plans covering 5 major 
thrust i.e. Economy, Liveable 
City, Knowledge, Innovation & 
Creativity Centre , Social Justice, 
Infostructure & Infrastructure and 
Governance.
 The blueprint is reliable and 
in detail because it is formulated 
after 18 roundtable discussions 
and numerous  meet ings 
with academics, community 
leaders & members of the state 
administration. Thus the blueprint 
should be used as a foundation 
for the Greater Penang 
Transformation Programme to 
build upon.
 Besides the Penang Blueprint, 
it is highly recommended to also 
refer to the book “Cities, People 
& The Economy: A Study On 
Positioning Penang” authored by 
Dr Homi Kharas, Dr Albert Zeufack 
and Hamdan Majeed. The book 
is a collaborative research 
project between Khazanah 
Nasional Berhad and The World 
Bank which draws on work 
conducted in a dozen technical 
background papers contributed 
by a team of internationally-
renowned researchers and field 
practitioners of the Malaysian 
economy. 
 As RM17.9 billion pours in, 
the question will be whether the 
state government is allowed to 
hold open tenders or the federal 
government will give direct 
award to companies which 
raises suspicion? The resolve 
of the Pakatan Rakyat state 
government to uphold their CAT 
principles will be put to test when 
public demands transparency 
and accountability. 
 The state government must 
form a commission to investigate 
companies awarded projects 
by the federal government.  It 
will be a very tedious and time 
consuming task undertaken by 
the state government during 
which projects will be disrupted 
and stalled. This will definitely 
put a strain between state and 
federal government when the 
former is expected to give full co-
operation.
 When drafting the Greater 
P e n a n g  T r a n s f o r m a t i o n 
Programme, we should take 
into account the welfare of the 
Malay community. The Malays 
economic conditions are not 
strong as they lack participation 
in high impact projects. There’s 
a low number of skilled workers 
among the Malays to enable 
them to become high income 
earners. Therefore opportunities 
and guidance should be given 
to them because we don’t want 
them left out from the large scale 
modernization the state will be 

experiencing soon.
 We need to focus on areas 
which have a large concentration 
of Malays especially Penaga, 
Sungai Bakap, Sungai Acheh, 
Jawi and Pinang Tunggal. 
One suggestion is to turn Pulau 
Aman into a tourism destination 
to increase the income of the 
Malays living in the island.
 Land acquisition is a very 
tricky affair. Penangites still 
remember vividly the controversy 
of Kampung Buah Pala. It sparked 
a media frenzy and there was 
daily demonstrations while 
villagers make their stand not to 
move out. It was really messy and 
affected the state govenment 
negatively.
 I’m not saying the state 
government will encounter 
such hostilities in every land 
acquisition. However there is no 
denying large tracts of land will 
be needed for development 
and upgrading infrastructures 
under the  Greater Penang 
Transformation Programme, 
 The state government must 
well be prepared and expects 
much resistance from the Malays 
in their effort to relocate them 
from the land they live in. The 
Malays will perceive the land 
acquisition as an evil conspiracy 
by the state government to expel 
and banish them from their home 
“tanah tumpah darah “.   
 Perhaps the state government 
could learn much from Penang’s 
past projects to avoid the same 
mistakes the previous BN state 
government made where PORR 
and PGCC was criticized as 
lacking in transparency. 
 The controversy of both PORR 
and PGCC led to the widespread 
boycott campaign, ultimately 
leading to the plan being put 
on hold indefinitely. Petitions, 
banners and other digital 
media were launched by NGOs 
and local community to raise 
awareness of the impact of the 
PORR and PGCC development 
to the public.
 PORR (The Penang Outer Ring 
Road) is a planned expressway 
connecting Gelugor in the south, 
near Penang Bridge to Tanjung 
Bungah in the north. About 60 
percent of the 17km highway will 
be elevated. The development 
cost of PORR is expected to be 
RM1.02 billion in 2007. [ http://
en.wikipedia.org/wiki/Penang_
Outer_Ring_Road ]
 PGCC (The Penang Global 
City Centre) is  a proposed 
project to be located at Penang 
Turf Club. The developers who 
proposed PGCC hoped to use 
the land to build two five-star 
hotels, a performing arts centre, a 
retail complex, two office towers, 
residential properties, world class 
convention centre, observatory 
tower, parking space, monorail 
transportation, and a public 
arena. [ http://en.wikipedia.
org/wiki/Penang_Global_City_
Centre ]
 The Greater Penang 
Transformation Programme 
pose a series of challenges 
to the Pakatan Rakyat state 
government. If they do succeed 
in overcoming them, Penangites 
will give Pakatan Rakyat the 
mandate to govern their state for 
.... a very long time. 

The Penang Halal Industrial Park 
in Bukit Minyak industrial park sits 
on a land size of 40.46ha and 
currently, 12.58ha of the land in 
the park had been taken up.
 F i v e  t e n a n t s  w i t h  a n 
investments totaling RM195mil and 
generating 750 jobs will set up their  
factories at Penang Halal Industrial 
Park. The five tenants are involved 
in the industries of food and 
beverage, herbal extracts, sauces 
and pharmaceutical products as 
well as bio-degradable and eco-
packaging items
 The five tenants are Aromacom 
Sdn Bhd (RM10million), Swiss 
Confiserie Sdn Bhd (RM10million), 
D’nonce Biofoods Sdn Bhd 
(sudsidiary of D’nonce Group 

of Companies — RM25million), 
Everbest Soya Bean Products 
Sdn Bhd (RM50mil l ion) and 
Jeenhuat Foodstuffs Industries 
Sdn Bhd (RM100million). Jeenhuat 
Foodstuffs Industries Sdn Bhd had 
already invested RM150mil last 
year.

St Jude Medical, a global 
medical device company will 
spend RM900mil on its new 
manufacturing facility in Penang 
over the next five years. It currently 
has more than 150 employees 
with an opening of 100 new jobs in 
the remainder of this year. 
 St Jude Medical chairman 
and president Daniel Starks said 
the investment would be for 
infrastructure, capital and wages 
in Penang, which would create 
about 2,000 jobs. The company 

had invested about RM165mil in 
the manufacturing facility.

Singapore Aerospace Manufa, 
cturing (SAM) will be investing 
over RM500mil in an aerospace 
c o m p o n e n t - m a n u f a c t u r i n g 
facility in Penang.
 Chairman Philip Yeo said the 
amount is intended for the first 
two phases of the facility, known 
as Aviatron (M) Sdn Bhd, built on a 
7.82ha site in Bukit Minyak Science 
Park. Both first and second phase 
will be operational by 2012 which 
is expected to create some 600 
jobs.
 The first phase of Aviatron will 
manufacture machined parts for 
Boeing 787 Dreamliner, Airbus 350 

XWB, Bombardier C-Series and 
Mitsubishi Regional Jet and upon 
completion some RM40mil worth 
of jobs would be outsourced to 
local small and medium vendors.

Japan’s Ibiden Co Ltd, the world’s 
largest printed circuit board (PCB) 
will invest RM1bil in Penang. The 
company had already invested 
RM1.2bil in its first plant in 2008. 

President and chief executive 
officer Hiroki Takenaka said the 
amount would be channeled into 
its second facility in the Penang 
Science Park in Bukit Minyak. Both 
plants will manufacture printed 
wiring boards (PWB) for high-end 
smart phones.

Penang Economy Bounces Back Greater Penang Transformation 
Programme 
by J.Bourne

The Penang economy is looking brighter each day. 
Here are some of the companies that have set up 
their plants in recent months:

Penang Halal Industrial Park

St Jude Medical

Aviatron (M) Sdn Bhd

Ibiden Electronics (M) Sdn Bhd

CM Lim Guan Eng holding a copy of The 
Times Magazine.

Signing Ceremony of Investment at 
Penang Halal Industrial Park

St Jude Medical opening ceremony

Aviatron  Sdn Bhd ground breaking 
ceremony

Ibiden Co Ltd ground breaking 
ceremony
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Special Area Plan (SAP)
The Penang State Government has 
submitted the Special Area Plan 

(SAP) of the George Town Unesco 
World Heritage Site to the UNESCO 
World Heritage Committee on 1 
February 2011. 
 The SAP is prepared by a 
consortium under the provision of 
the Town and Country Planning 
Act 1976 (Act 172). The consortium 
consists of the Penang Town and 
Country Planning Department, the 
National Heritage Department, 
the Penang Municipal Council 
(MPPP) and George Town World 
Heritage Incorporated (WHI).
   SAP is an important 
document with detailed proposals, 
guidelines and management 
strategies for implementation. 
Proposals in the document will 
include managing traffic flow 
within the city, enhancing public 
spaces, improving pedestrian 
connectivity, protecting  heritage 
building and culture, and land use 
within the site. Once reviewed and 
approved by UNESCO, SAP will be 
a regulatory mechanisms in the 
maintenance and management 
of the heritage site.
 Under the George Town 
UNESCO World Heritage Site 
Special Area Plan, State Town and 
Country Planning Department 
assistant director Neoh Siew Yin 
said  areas will be divided into 
zones to control development; the 
waterfront zone, financial zone, 
trade zone, jetty zone, enterprise 
zone, tourism and leisure zone and 
special zone.
 The SAP has listed out 24 
non-permissible activities within 
the heritage city with certain 
exceptions in specified zones. 
Swiftlet farms, motor vehicle, 
vehicle repairs, foreign food 
and beverage outlets, bowling 
alley, karaoke, arcade, snooker 
hall and casino are among the 
non-permissible activities with no 
exceptions.
George Town World Heritage 
Status In Jeopardy 
  vvvvGeorge Town is 
faced with the possibility of being 
delisted as a world heritage 
from UNESCO. A letter dated 14 
January 2011 had been sent from 
World Heritage Centre director 
Francesco Bandarin to Ali Abdul 
Ghani, Malaysia’s permanent 
delegate to Unesco in Paris 

expressing their concern over the 
conversion of heritage buildings 
into swiftlet breeding premises.  
 YB Chow Kon Yeow, Chairman 
of Penang Local Government and 
Traffic Management Committee 
instructed MPPP to take action 
against sites which have been 
illegally converted to swiflet farms. 
A total of 28 new and unregistered 
farms run by 27 operators had 
been closed down while the  
remaining farms will be taken out 
in stages.
 vvvPenang Heritage Trust 
council member Rebecca Duck -

ett-Wilkinson said Unesco’s 
“warning” letter was timely 
because many people had raise 
the issue up with them. 
 Swiftlet farming in the heritage 
area would affect the character 
of the pre-war shophouses 

that formed part of the city’s 
“outstanding universal value”. 
Residents would likely move out of 
George Town due to conversion 
of shop houses to swiflet farms will 
will negatively impact the multi-

cultural heritage.

Swiflet Operators Objects To The 
Closure Of Their Farms
Some 50 swiftlet farm operators 
came out to protest and 
demonstrate because they felt 
to have been treated unfairly by 
the state government. They held 
banners and shouted slogans at 
Komtar Walk here against the 
ongoing move to close down 
their premises and get them out of 
George Town. 
vvvChief Minister Lim Guan Eng has 
accused the mastermind behind 

the protest of “having ulterior 
motives” and “politicising the 
matter” for the Sarawak election. 
Swiftlet farming had become a 
hot issue as bird’s nest collection 
was popular in Sarawak.
 YB Lim Guan Eng said that 
The National Council for Local 
Government is behind the ban 
on swiftlet farming in heritage 
areas and not the Penang State 
Government.
 “If they have the courage 
to protest sincerely and are not 
playing political games, they 
should protest to Deputy Prime 
Minister Tan Sri Muhyiddin Yassin 
and not direct these (protests) to 
the state government,” he said.
In early September last year, Tan 
Sri Muhyiddin had announced 
that swiftlet farming would be 
prohibited in the Penang and 
Malacca heritage enclaves, with 
a three year grace period given to 
existing operators.

Youths in Penang that has 
yet to register as a voter, 
please do. Youths that have 
registered, please vote. If 
youths believe that their 
votes won’t matter much, 
they are wrong
 Why would leaders in 
Pakatan Rakyat and Barisan 
Nasional blog, twitter and 
facebook? How would 
you explain the “Meet the 
Facebook Fans” functions 
organized by the Prime 
Minister, Menteri Besar and 
Chief Minister? 
 The Prime Minister has 
a team to promote his 
online profile and his team 
plans the best strategies on 
the social media network. 
The Prime Minister created 
#TanyaNajib to allow people 
to ask him questions on 
Twitter. He would answer 
them and post his videos 
online. 
 Political leaders are 
fully aware that youths are 
internet savvy and through 
social media network, they 
will be able to reach out to 
them.
 In the coming  Youth 
Day celebration, Majlis Belia 
Negara breaks away from 
tradition to bring in Super 
Junior (a famous Korean 
pop group) to perform to the 
youths attending the event.
 The Elections Commission 
(EC) announced that about 
4.3 million eligible voters did 
not registered to vote since 
the 12th General Election 
(GE-12). For the record, the 
number of registered voters 
in GE-12 was 10,740,227.
 A study by BN Youth 
Laboratory reported that 
three out of five young 
voters, or about 62 percent 
are “sitting on the fence” still 
undecided which political 
party to support.
 It is your own perception 
that your votes does not 
matter yet the facts are laid 
out in front of you which 
proves you are wrong. 
 Your votes would give 
a great deal of influence in 
determining the victory of 
any candidate. 
SMS your viewes 016-428 6762

George Town, A World Heritage Site

Special Area Plan

Taking Action Against Swiftlet Farms

Swifltet Operators Protest

CM Lim Guan Eng giving His Statement Regarding Swiftlet Operators Protest

Youths: 
Your Votes



Buletin Mutiara Berita Rakyat Pulau Pinang 15

            -            
                      
                          
                               
                          
                            
              
                        
                    
                        
                          
                         
                    
                             
                            
                       
                    
             
 
 

 
 
 
 
 
 
                  

                   
                        
                      
                           
                           
                          
                       
                           
                           
                       
                            
                         
                           

               
                          
                    
                             
                            
                         
                        
                         
                          
                  
                      
                     
                      
                 
                      
                             
                          
                  
                  
                       
                          
                     
                      
                      

                 
                         
                       
                      
                      
                         
                           
                       
                            
                            
                      
                              

                 
                      
                          
                      
                       
                         
                      
                         

                
                           
                        
                           
                           
                
                      -   
                    
                         
                       
               
                      
                         
                 
                    
                            
                               
                   
                       
                        
                       
                     
        

           
                            
                           
                          
                          
                        
                         
                   
                            
                      
                          
                    
                   
                          
                        
                         
                 
                  
                  
                     
           

 
 
 
 
 
 
 
 
                 

                  
                     
                           
                       
                      
                     
                  
                         
                         
                           
                             
                       
                        
                        
                        

                         
           

              
                          
                       
                        
                            
                      
                           
                       
                   
                
                      
                      
                       
                       
                          
                   

          
                             
                    
                           
                     
                     
                          
                           
                         
                        
                        
                            
                         
                           
                    
                       
                     
                           
                         
                  
              

 
 
 
 
 
 
 
 
                    

                          
                     
                           
                          
                        
                         
                    
                      
                     
                      
                         
                        
           

               
               
                      
                        
       .                  
                        
               
                          
                   
                     
                           
                            
                          
                         
                    

                          
                        
                        
                        
                           
                        
                            
 

           
                    
                            
                    
                          
                      
                     
                          
                       
               

           
                            
                            
                      
                      
                           
                   
                            
                             
                           
                           
                       

            
                         
                          
                         
                    
                
                        
                             
                        
                         
                        
                     
                    
                        
                        
                            
                  

        
                           
                     
                        
                         
                         
                      
                         
                      
                            
                        
                     
                    
                          
                     
                           
                          
                        
                         
                    
                      
                     
                      
                         
                        
           

 
                      ! 

                                         

                                  
                     

                                 
                                   

                     
                          

          



Buletin Mutiara Berita Rakyat Pulau Pinang16

（槟城讯）槟州首长林冠英表示，中国北京
城建集团主动献议槟城州政府兴建海底隧道计
划，是因为中国对槟州子民有信心，并且也是槟
城在沉睡18年后苏醒过来，而该计划将达致“两
岸三通一个槟城”。

林冠英于4月28日在吉隆坡，在中国总理温家
宝及首相拿督斯理纳吉的见证下，与北京城建集
团签署谅解备忘录，接受中国建议在槟州建立海
底隧道及2条内环公路的计划，以改善槟州交通
阻塞情况。

林冠英在第12届第4季第1次州议会的开幕仪
式后召开记者会详细解释该项计划的雏形概念，
并表示一旦衔接新关仔角及峇眼阿占的海底隧道
完成后，将会为威北带来发展，尤其是在甲抛峇
底及打昔汝莪。

北京城建集团建议槟州政府建立2条绕道，那
就是分别衔接敦林苍佑大道及新关仔角（长4.2
公里），和衔接亚依淡及林苍佑大道（长4.6公
里），至于衔接新关仔角及峇眼亚占的海底隧道
则是长6.5公里。

无论如何，尽管该项计划是由北京城建集团
所提出，但槟州政府还是会贯彻透明政策来进行
公开招标征求建议书，而槟州政府将会进行6个

月的技术性研究来拟定指定的，一旦落实的话，
这也算是整顿新关仔角交通的计划，所以可说是
一石二鸟的计划。

“槟城不只是只有槟岛而已，而是包括了威
省。槟城大桥衔接至威中，第二大桥衔接至威
南，而这海底隧道则是衔接至威北，所以这海底
隧道的计划是两岸三通一个槟城。”

值得一提的是，林冠英也询问现场记者的意
见，这计划的初步概念是否行得通时，就有记者
发问，这会不会导致更多的交通工具涌进槟岛
时，他则耐心地解释，要改善槟岛的公共交通系
统，首先就得先解决交通拥挤所带来的压力，而
如果要舒缓交通拥挤的压力，就有必要先建立
更多的通道，才能有效地舒缓多个地方的交通拥
挤。

“我宁可在尝试后失败，都不要因为害怕失
败而不要去尝试。”

林冠英也重申，关于这计划耗资100亿的说
法，其实是中资方面声称他们有100亿的资金，
而如果工程由他们标到的话，那么随时都可开
工，而不是指责这工程耗资100亿，也就是说，
这计划未必是耗资100亿，甚至可能会少过这数
目。

（槟城讯）槟州元首敦阿都拉曼阿拉巴斯对槟州于2010年取得比较
全国7.2%国内生产总值的的8.1%国内生产总值表现感到欣慰，惟提醒
槟州政府在追求发展的同时，也需达致刺激经济成长，创造就业机会
以及保障社会经济公义等政策。

槟州元首为第12届第4季第1次开幕礼发表施政演词时，针对13个领
域触及多项课题及提出州政府的表现，并表示槟州去年的人均生产总
值达3万753令吉，比起2009年的2万9080令吉有所增加。

他说，槟州良好的经济表现，为国家贡献了8.8%的收入，而槟州人
均生产总值比国内人均生产总值高出58%，也反映了槟州经济迅速成
长。

无论如何，他也提醒州政府在追求经济成长的同时，必须达致刺激
经济增长，创造就业机会，保障社会经济公义，强化教育领域保障年
轻人的未来，延续利民及环保政策。

第十二届第四季第一次槟州立法议会

州议会速读：

• 槟州立法议会为与世长辞的前槟州首长敦林苍佑医生及前议长哈山末诺
默哀一分钟。林苍祐及哈山末诺分别于去年11月及今年与世长辞，而
议长拿督哈林为了向这两位曾为槟州发展做出贡献的领袖致敬，率领
全体议员在议会厅内默哀一分钟。

• 在上次州议会发表“513论”而遭槟州议会禁足6个月的槟州反对党领袖
拿督阿查哈因心脏衰竭而缺席第12届第4季第1次槟州议会；槟州首长
林冠英为他送上祝福，祝愿他早日康复。

• 槟州爱心委员会主席彭文宝行政议员出示分别截至去年9月1日及截至今
年4月7日的数据证明登记领取100令吉回馈金计划的人数有增无减，尤
其是11个巫统选区的登记人数，所以有关于有乐龄人士要退还回馈金
的说法，显然都是巫统议员在欺骗人民。

• 槟州资讯自由法遴选委员会主席佳日星州议员指出，尽管资讯自由法已
在今年4月7日完成修订，包括修改，增加及删除部分内容，但为了让
曾参与讨论的各造包括非政府组织参阅最后的修订版本，因此，该委
员会决定延至下一次的州议会才提呈该修改法案。

• 彭加兰哥打区州议员刘敬亿建议槟州政府通过调高薪金制度及提供奖学
金方式吸引人才回流，也借此预防更多人才外流。

• 槟州行政议会议决《连环口》可成为图书馆藏书，但不能上架到参考书
的书架上。

• 垄尾区州议员杨顺兴建以州政府为男士争取7天陪产假，以跟上其国家
步伐。他说，全球约有80%国家给产妇提供最少12周产假，当中有很多
国家也给丈夫陪产假。

• 议长拿督哈阿都林苦口婆心劝告议员不要挑起种族课题或者是出言不逊，而是
应该专注在讨论州内及选区课题，因为这样才能赢得民心。他语重心长地说，
如果他把一些议员在州议会内的言行举止展示出来的话，相信大家都会觉得羞
耻，但他并不想这么做，而是希望大家能尊重彼此。

槟州元首（左1）在发表施政演词时表扬槟州政府的表现，同时也不忘提醒州政府在追求发展的同时，
也需达致刺激经济成长，创造就业机会以及保障社会经济公义等政策。

第十二届第四季第一次槟州立法议会掀开序幕，独缺因病缺席的槟州反对党领袖拿督阿查哈。
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From: Peggy Ng 
Date: 04/26/2011 09:31AM
Subject: Blog Rasmi Ketua Menteri Pulau Pinang: Penang’s Surplus

Dear CM

Very pleased and happy to read that Penang continues to record 
surplus in 2010.  YAB and your team have achieved and delivered 
encouraging results from time to time.

Keep up the fantastic efforts and good works.

Nama Telephone

En. Sim Chee Keong (DAP)
stevensim@mpsp.gov.my

012-590 75 07

En. Oon Neow Aun (DAP)
naoon@mpsp.gov.my

016-46 57 498

En. Teoh Seang Hooi (DAP)
shteow@mpsp.gov.my

019-412 99 96
04-594 1231

En. Soon Lip Chee (DAP)
lcsoon@mpsp.gov.my

012-4290 163

En. Visvanathan a/l Kumaran
(DAP) (Perlantikan Baru)
visvanathan@mpsp.gov.my

012-477 6468
04-398 3242 (Tel)
04-502 1667 (Fax)

En. Ramachandran a/l M. 
Muthiah (DAP)
ramachandaran@mpsp.gov.my

012-412 84 51

Puan Tan Cheai Peng (DAP)
cptan@mpsp.gov.my

012-48 68 092

En. Chandrasekeran a/l S. 
Maniam (DAP)
chanderasekeran@mpsp.gov.my

012-5619870

En. Mohamad Zainudin bin 
Othman (PKR) (Perlantikan 
Baru)
mohamadzainudin@mpsp.gov.my

013-45 47 009

En. Ahmad Farid bin Md. 
Arshad (PKR)
ahmadfarid@mpsp.gov.my

019-540 9396
04-3979796 (Fax)

En. Johari bin Kassim (PKR)
johari@mpsp.gov.my

019-449 1450

Abdul Latif bin Abdullah
(PKR) (Perlantikan Baru)
abdul_latif@mpsp.gov.my

019-560 57 55

En. Bahktiar Appanai bin 
Yahya
(PKR) (Perlantikan Baru)
bahktiarappandi@mpsp.gov.my

017-568 3778
04-977 3982

En. Lim Eng Nam
(PKR) (Perlantikan Baru)
peterlim@mpsp.gov.my

016-411 44 00
04-588 0818 (Tel)
04-588 0885 (Fax)

Puan Kusala Kumari @ Rynu 
a/p A. Shanmugam (PKR)
kusala@mpsp.gov.my

019-54 63 257

En. Amir bin Md. Ghazali (PKR)
amir@mpsp.gov.my

013-584 8386
04-5211987 (Fax)

En. Ahmad Kaswan bin Kassim
(PAS) (Perlantikan Baru)
ahmadkaswan@mpsp.gov.my

019-40 84 899

En. Lim Tau Hoong 
(NGO) (Perlantikan Baru)
thlim@mpsp.gov.my

019-446 35 51

Dr. Tiun Ling Ta
(NGO) (Perlantikan Baru)
lttiun@mpsp.gov.my

013-430 2096
04-508 0039 (Tel)
04-657 0918 (Fax)

En. Zulkiefly bin Saad
(NGO) (Perlantikan Baru)
zulkiefly@mpsp.gov.my

013-43 62 848
04-538 6848 (Fax)

En. Loh Joo Huat
(DAP) (Perlantikan Baru)
jhloh@mpsp.gov.my

012-4221133

En. Ong Koon Liak
(DAP) (Perlantikan Baru)
klong@mpsp.gov.my

012-4277868
04-530 0363 (Tel)
04-538 6950 (Fax)

Puan Sarina binti Hashim
(PKR) (Perlantikan Baru)
sarina@mpsp.gov.my

013-50 00 155

En. Md Jamil Bin Abd Rahman 
(PAS) (Perlantikan Baru)
mdjamil@mpsp.gov.my

019-4490007

SENARAI NAMA AHLI MAJLIS 
MPSP 2011 (1 JAN 2011 - 31 DEC 2011)

Nama Telephone

Zulkifli bin Mohd. Noor (DAP) 012-48 30 878

Harvindar a/l Darshan Singh 
(DAP)

012-428 22 50

Tay Leong Seng (DAP) 019-321 93 92

Lim Siew Khim (DAP) 016-531 60 26

Lim Cheng Hoe
(DAP) 

016-43 84 809

Tan Hun Wooi (DAP) 012-488 04 09

En. Ong Ah Teong
(DAP)

012-4106566

Ooi Keat Hin
(PKR)

016-41 71 331

Francis a/l Joseph (PKR) 012-47433 21

Cik Ramlah Bee Binti Asiahoo 
(PKR)

016-4222142

En. Lim Boo Chang
(PKR)

04-2291579 (Tel)
04-2291578 (Fax)

En. Mohamed Yusoff Bin 
Mohamed Noor (PAS)

04-6577464 (Tel)
012-4728114

Encik Iszuree Bin Ibrahim 
(PAS)

016-4433205
019-4507890

Sr. Mohd. Zahry bin Shaikh 
Abdul Rahim (NGO)

012-4726725

Encik Teh Lai Heng (DAP) 
(Perlantikan Baru)

016-4459808

Encik Gooi Seong Kin
(DAP) (Perlantikan Baru)

016-4571271

Encik Prem Anand a/l 
Loganathan
(DAP) (Perlantikan Baru)

012-4122558

Encik Tan Seng Keat 
(PKR) (Perlantikan Baru)

012-4386191

Tuan Haji Mohd Rashid Bin 
Hasnon
(PKR) (Perlantikan Baru)

019-4560077

Muhammad Sabri Bin Md 
Osman
(PKR) (Perlantikan Baru)

013-4320207

Mohd Taufik Bin sulong
(PKR) (Perlantikan Baru)

012-4380873

Tahir Jalaluddin Bin Hussain
(NGO) (Perlantikan Baru)

012-4635959

Dr. Lim Mah Hui
(NGO) (Perlantikan Baru)

012-4221880

Encik Sin Kok Siang (NGO) 
(Perlantikan Baru)

016-4222255
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Bagi sebarang maklum balas, sila hantar ke
Editor BULETIN MUTIARA,
Tingkat 28, Komtar,
10503 Pulau Pinang.
Emel: suaracat@gmail.com

From: John Macroe 
Date: 04/27/2011 09:26AM
Subject: Re: Blog Rasmi Ketua Menteri Pulau Pinang: 
Building Reconstruction

Dear CM

I have received reply from one Mr. Yew pertaining to 
the issue raised.  It is indeed very fast to receive the reply 
in such short time.  Also when I passed by the housing 
area, I noticed that some demolition works have being 
done to the said building.  I also noticed that nobody is 
carrying out any works at the site nowadays.

The current administration, I would say, very efficient in 
carrying out its works.  Keep up the good works.

It would be very nice if your administration could 
continue to update me on the status of the said 
building.

Best regards.

John 

SIDANG REDAKSI BULETIN MUTIARA

Bahagian utama dan Bahasa Malaysia:
YAP LEE YING   AINUL WARDAH
ZULIANA AZIZ

Bahasa Inggeris:  Bahasa Cina:
TAN TONG SENG  TAM POH GUEK
THOMAS LEE SENG HOCK 

Bahasa Tamil:    Pereka Grafik:
D.BHAVANESWARI  LOO MEI FERN

Jurugambar:
CHAN LILIAN   LAW SUUN TING
KHAIROL IKRAM SALAMAT AHMAD FARHAN

unitkomunikasipejabatkm@gmail.com
pejabatpenerangankm@gmail.com

sertai kami melalui “sms blast”, taip “ADD ME”

sertai kami melalui “emel blast”

019 357 9726, 
Talian Pejabat 04-650 5550, 04-650 5375, 

From: abbas gany 
Date: 04/25/2011 08:35PM
Subject: A BIG THANK YOU

DEAR SIR,

I, ABBAS GANY IC NO; 460704075213 and  ON BEHALF OF MY 
MOTHER IN LAW MDM LIM SUAN KEAT WOULD LIKE TO EXTEND OUR 
HEARTFUL THANKS FOR YOUR KIND AND VALUABLE CONTRIBUTION 
TO US THE SENIOR CITIZENS OF PENANG. I PRAY AND HOPE WITH THE 
BLESSINGS OF THE ALMIGHTY GOD THAT YOU AND YOUR PENANG 
GOVERNMENT WOULD MAKE TREMENDOUS PROGRESS FOR THE 
YEARS TO COME. PLEASE CONTINUE WITH DEVELOPING PENANG 
ISLAND AND IGNORE ALL STUPID, BASELESS, ENVIOUS, JEALOUS 
AND UNCALLED FOR COMMENTS FROM YOUR ENEMIES AND GO 
FORWARD.

THANK YOU AGAIN AND GOD BLESS YOU ALL

BERJAYA PULAU PINANG 

From: “Elizabeth Lim”
Date: 04/19/2011 06:11PM
Subject: Greetings from Taiwan

Dear Mr Chief Minister Lim,

Greetings from Sarawak via :CityTaipei !

We met at the networking dinner at Nyonya Taste when you were 
in Taipei last month and I must say it is a great pleasure to have 
met you!

 Please pardon the way I have addressed you – I am stuck for how 
to address you as during the dinner, you did dismiss all the Datuk, 
YB & YAB formalities.

I just wanted to let you know that there has been a bit of “feedback” 
about you on Facebook – all fantastic remarks! This was in response 
to one of your speeches PULAU PINANG : MEMARTABATKAN 
RAKYAT, KEBAJIKAN UNTUK SEMUA [HQ]  TONTON, FAHAM DAN 
SEBARKAN. TERIMA KASIH. Length:5:10

I am not sure when the video was taken but it is about the plans you 
have for Penang . Even we in Sarawak have the highest regards for 
you. And if I may be biased, I am proud that I am a Lim like you! 
Your command of Bahasa Malaysia is impeccable! I like the way 
the makciks and pakciks take to you – it’s very heartwarming.

There are too many “I’s” in this email so let me just say that there 
are more people out there who hold you in higher regards and 
esteem than you know!

Keep up the good job. I just hope that our leaders can emulate 
your fine example!

With best regards,

Elizabeth Lim

From: “Natalie”
Date: 04/26/2011 05:53PM
Subject: Greetings from Taiwan

Dear YAB,

I have been following your career for many years. I 
think that you are a very courageous and talented 
politician. You are not afraid to go to jail fighting for 
women’s rights, especially the case of alleged rape 
by former Chief Minister of the state of Melaka, Tan Sri 
Abdul Rahim Thamby Chik. I’m writing to you today 
because I find that the state government organizes 
programs that does not bring impact and benefit to 
women. I want to highlight that during the month long 
International Women’s Day Celebration, the state 
government organizes art exhibition, yoga, plays and 
community campaigns where the public just walk 
along Queensbay carrying placards and chanting 
slogan. As a women, I don’t understand how these 
programs can help empower me and ensure gender 
equality. I know you’re very busy, but it would mean a 
great deal if YAB can respond to me. Thank you very 
much. Best of luck to you the rest of this year and in 
the future!

Sincerely,
Natalie

From: “Chong Beng”
Date: 04/26/2011 05:53PM
Subject: Greetings from Taiwan

Dear Chief Minister Lim Guan Eng,

Hi, I am a long time fan of both you and Democratic 
Action Party. I think that you are a fantastic Chief 
Minister who has done a great deal for the state. 
I hope that you remain Chief Minister in Penang 
for many years to come. Thank you very much for 
reading my letter.

Your fan,
Chong Beng
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Dunia perjuangan politik Malaysia hari ini dilihat 
seperti sebuah kapal yang bernakhoda namun 
tiada arah destinasi yang hendak dituju. Matlamat 
sering dikaburi dengan propaganda serangan 
peribadi kepada individu tertentu. Ia bagaikan 
sebuah fenomena yang tiada pengakhirannya. 
Drama politik Malaysia bagaikan lautan yang 
tidak akan surut dan sentiasa ada “khazanah” 
yang akan ditemui untuk meracun minda rakyat. 
Adakalanya fitnah bagaikan sebati dengan periuk 
nasi pemimpin politik hari ini. Soalnya, adakah 
rakyat sememangnya hendak tahu ataupun perlu 
untuk diberitahu dengan setiap resepi propaganda 
pemimpin politik? Corak politik Malaysia semakin 
meninggalkan sentimen ketimuran yang penuh 
adab sopan dan menjaga sensitiviti orang lain.
 Pornografi, video lucah/seks, DNA, sperma 
merupakan perkataan mainan media yang dijamu 
kepada rakyat untuk santapan minda seharian. 
Mungkin, akan ada berkata kita perlu telus dan 
rakyat perlu tahu. Namun, pernahkah kita terfikir 
santapan ini merupakan racun kepada lapisan 
pewaris tampuk pimpinan negara. Tanggapan 
mempedulikan sentimen ini hanya semata-mata 
untuk berkuasa adalah suatu bom jangka kepada 
pembentukan minda masa depan negara. 
Anak muda disajikan dengan hiburan yang terus 
melalaikan dari memikirkan kedudukan dan 
peranan mereka dalam sebuah negara yang 
bertamadun. Pemimpin bagaikan senang melihat 
fenomena ini.
 Peristiwa yang berlaku di sebuah pasar awam 
baru-baru ini yang aku alami sendiri mungkin 
mampu memberi sedikit gambaran kepada 
pembaca Buletin Mutiara. Seorang ibu bersama 
seorang anak lelakinya yang boleh disifatkan 
mentah mengunjung sebuah pasar pada suatu 
pagi yang hening. Sedang sibuk si ibu membeli ikan 
tenggiri yang mungkin menjadi menu hidangan 
tengah hari bersama keluarga disentap oleh 
anaknya sambil memegang sebuah akhbar arus 
perdana yang entah diambil dari mana. “Ibu! Beli 
ler porno ni”, sergah anaknya yang merujuk tajuk 
utama yang bergambar di muka depan akhbar 
yang dipegangnya. Terpegun dengan sergahan 
anaknya, si ibu memandang penjual ikan sambil 
menggeleng-gelengkan kepalanya. “Porno tu apa, 

ibu?”, sambil merentap baju kurung ibunya berkali-
kali. Lantas majoriti kaum hawa berada di situ 
memandang ke arah si anak kecil yang menangis 
dan melempar akhbar tersebut akibat menerima 
layangan tamparan halus ibunya. Sambil meneguk 
teh tarik, aku terfikir apakah dosa si anak itu?
 Mungkin akan ada beberapa kemungkinan 
lain berlaku seperti si ibu menerangkan maksud 
sebenar perkataan porno kepada anaknya. 
Namun, mampukah minda si anak ini menaakul 
maksud tersebut di usia setahun jagung. Dunia 
globalisasi serta jaringan internet hari ini tiada 
sebarang halangan dalam mendapatkan 
maklumat. Mungkin si anak akan cuba mencari 
sendiri berdasarkan fahaman dan intrepetasinya 
tersendiri. Kesannya?
 Mungkin juga si ibu akan berkata,”Nanti besar 
kamu tahu ler”. Aku sangat percaya gelisah ingin 
tahu si anak bukan berakhir begitu sahaja malah 
akan merujuk kepada sumber maklumat alternatif 
lain seperti berkongsi bersama rakan sebayanya. 
Seandainya dikongsi, fahaman apakah bakal 
mereka simpulkan? Bagaikan madah anak muda 
hari ini, “Lu fikir la sendiri!”.
 Pelaksanaan agenda yang wajar harus difikir 
dan bukannya propaganda meracun minda 
rakyat dalam usaha membentuk masyarakat 
masa depan. Sememangnya, tiada dogma yang 
mampu menafikan usaha memperkasakan rakyat 
di Pulau Pinang hari ini. Limpahan faedah dari 
kekuasan Kerajaan Negeri oleh Pakatan Rakyat 
(PR) semakin dirasai dan seterusnya membentuk 
corak pemikiran rakyat. Peningkatan permohonan 
Program Penghargaan Warga Emas (PPWE) telah 
menjadi tanda aras untuk menilai sokongan rakyat. 
Pemberian elaun tambahan RM100,000 setiap tahun 
kepada Guru Kafa, RM1.75 juta bantuan pendidikan 
kepada 28 buah sekolah tamil, RM7.85 juta kepada 
129 buah sekolah yang terdiri daripada sekolah 
persendirian, sekolah mubaligh dan juga sekolah 
Cina adalah antara limpahan nikmat dibawah 
kerajaan Pakatan Rakyat. Pulau Pinang semakin hari 
semakin hebat untuk diperkatakan apabila menjadi 
negeri Jaguh Pelaburan diantara seluruh negeri di 
Malaysia bagi tahun 2010. 

Putera Pulau

GEORGE TOWN : Bersempena 
sambutan Hari Wanita Sedunia 
yang ke-101 lalu, Konvensyen 
Wanita Pakatan Rakyat (PR) 
Pulau Pinang telah menganjurkan 
siri ceramah yang bertemakan 
‘ K e b a n g k i t a n  W a n i t a , 
Martabatkan Perubahan’. Berikut 
adalah sedikit intipati teks ucapan 
Ketua Wanita PAS Pulau Pinang 
Ustazah Rahmah, yang bertajuk 
‘Kesamarataan Peluang Dalam 
Pelajaran, Latihan, Sains dan 
Teknologi : Laluan Kerjaya Terpuji 
Untuk Wanita’ dalam pandangan 
wanita Islam.
 Wanita mempunyai hak-hak 
yang sama dengan lelaki. Allah 
S.W.T menegaskan dalam al-
Quran bahawa wanita adalah 
pelengkap bagi lelaki manakala 
lelaki juga adalah pelengkap 
bagi wanita. Sabda Rasulullah 
S.A.W yang bermaksud:   
  “ Sebenarnya wanita adalah 
saudara kandung bagi lelaki!”
 Sesungguhnya dari maksud 
hadis tersebut jelaslah bahawa 
pada pandangan Islam tidak 
ada pengurangan atas hak-hak 
wanita ataupun kezaliman atas 
wanita demi kepentingan lelaki 
kerana Islam merupakan satu 
syariat Allah S.W.T yang diturunkan 
untuk lelaki dan wanita sekaligus 
tanpa pengecualian.
 Oleh itu sebarang bentuk 
ketidakadilan ke atas wanita 
d i  d a l a m  s e t i a p  a s p e k 

kehidupan amatlah ditegah dan 
bercanggah dengan ketentuan 
Ilahi. Apatah lagi amat besarnya 
peranan wanita yang mesti 
disempurnakan oleh wanita 
seperti kata-kata bijak pandai: 
 “Seorang ibu ibarat sekolah. 
Apabila kamu siapkan dengan 
baik, bererti kamu menyiapkan 
satu bangsa yang harum 
namanya.”
 Sehubungan itu bagi PR kita 
tawarkan beberapa program 
di dalam pelaksanaan agenda 
Dasar Bersama PR antaranya:

• M e n g g u b a l  a k t a  b a g i 
memastikan golongan wanita 
mendapat layanan yang adil 
dalam segenap bidang
• Memberi penekanan ke 
arah meningkatkan Kadar Guna 
Tenaga bagi wanita ke tahap 60 
peratus dalam tempoh 10 tahun 
akan datang  berbanding 46 
peratus  sepanjang tempoh 20 
tahun yang lalu
• Memperuntukkan 30 peratus   
perwakilan wanita dalam semua 
barisan pimpinan politik dan 
kerajaan
• Menangani segala bentuk  
keganasan terhadap wanita dan 
anak-anak dengan hukuman 
setimpal yang lebih berat 
dijatuhkan ke atas pesalah serta 
memastikan keberkesanan pusat 
krisis di  setiap hospital dan balai 
polis

• Memast ikan kewujudan 
sistem  sokongan dan bantuan 
seperti pusat penjagaan kanak-
kanak dan sebagainya untuk ibu 
yang bekerja di pejabat kerajaan 
dan sektor swasta
• Memberikan bantuan untuk 
meringankan beban keluarga 
ibu tunggal yang miskin dan 
memerlukan
• Mengambil kira perspektif  
gender  dalam merangka 
belanjawan dan dasar-dasar 
negara
• Memperkenalkan program 
kepekaan jantina ke dalam 
kurikulum sekolah
• Mengiktiraf peranan suri rumah 
di dalam pengkukuhan institusi 
keluarga dan sumbangannya 
k e p a d a  p e m b a n g u n a n 
masyarakat dan negara

 Sesungguhnya Allah S.W.T 
tidak akan mengubah nasib 
sesuatu kaum melainkan mereka 
berusaha mengubahnya ke 
arah reformasi kehidupan yang 
lebih baik sama ada dalam 
aspek keagamaan, pendidikan, 
perundangan, ekonomi, politik, 
pekerjaan, keluarga dan sistem 
jaringan sokongan kehidupan ini.
 Marilah kita bersama-sama 
berganding bahu melaksanakan 
perubahan in i .  InsyaAl lah 
tangan yang lembut yang 
menghayunkan buaian dapat 
menggegarkan dunia.

RESEPI KELUARGA

SUP KENTANG BERKRIM 
Bahan-bahan:
Kentang – 2 biji, buang kulit, 
potong kuib
Daun saderi – 3 batang – potong 
kecil
Bawang merah – 1 biji  – cincang
Bawang putih – 1 biji – cincang
Serbuk kari daging – 1 sudu teh
Bay Leaf – sehelai (jika ada)
Mentega – 1 sudu besar
Garam dan lada putih secukup 
rasa
Susu sejat – 1 tin
Air – setengah cawan, cuma 
sekadar untuk masak kentang
Cara memasak
• Rebus kentang dan daun 
saderi dengan sedikit air bersama 
‘bay leaf’ (jika ada). 
• Goreng bawang merah, 
bawang putih dengan sedikit 
mentega sehingga lembut.   
Jangan tumis sampai warna 
perang, cuma sekadar harum. 
Masuk ke dalam rebusan kentang 
itu.
• Tambah 1 sudu serbuk kari 
daging, garam dan lada putih.
• Apabila kentang sudah 
lembut, keluarkan dari periuk, 
tuangkan  air rebusan dan 
masukkan   ke dalam blender 
(tanpa air).  
• Tambah satu tin susu sejat ke 
dalam pengisar dan kisar kentang 
itu sampai jadi cukup lumat.
 Hidangkan bersama roti bakar 
perisa bawang putih.

ROTI PERISA BAWANG PUTIH
Bahan-bahan:
Roti ‘French Loaf’ – sebuku
Bawang putih – 4 ulas – dicincang
Mentega – lebih kurang 100 gram
Cara memasak
• Potong roti setebal 1cm.
• Panaskan ketuhar pada suhu 
180 darjah celcius
• Gaul mentega dengan 
bawang putih
• Sapu mentega bawang putih 
di roti
• Bakar dalam ketuhar selama 
lebih kurang 10 – 15 minit sehingga 
roti ranggup dan bawang putih 
kekuningan

Wanita & Keluarga

AGENDA DITAGIH PROPAGANDA DISAJI

KEBANGKITAN WANITA, MARTABATKAN PERUBAHAN

TINTA PENGARANG

ROTI bakar berperisa bawang putih 
untuk dihidang bersama sup kentang 
berkrim.

SUP kentang berkrim.
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GOJI RAHSIA RESEPI CMR 
XIA XIA BATANG PINANG KAMBING GORENG IKON UTAMA

Sebagaimana rakyat Malaysia 
ketahui, Pulau Pinang merupakan 
sebuah lokasi syurga makanan. 
Pelbagai sajian serta hidangan 
menjadikan negeri ini cukup gah 
dalam kalangan pelancong. 
Antaranya, nasi kandar adalah 
hidangan yang sangat sinonim 
dengan Pulau Mutiara sejak dari 
zaman penjajahan Portugis lagi 
dan pengusahanya kini turut 
diiktiraf sebagai sajian warisan 
oleh pihak UNESCO. Namun, 
tinjauan eksklusif kali ini ingin 
memaparkan suatu kelainan 
serta variasi makanan baru yang 
terdapat di kawasan Bayan Baru.
 Cina Muslim Restaurant (CMR) 
menjanjikan suatu kelainan 
sajian yang istimewa kepada 
para pengunjungnya. Restoran 

ini setia menanti mereka yang 
ingin mencuba pelbagai sajian 
dari negara China tanpa perlu 
menempuh penerbangan yang 
berjam-jam untuk ke sana. Demi 
memastikan keaslian sajian dan 
hidangan ini, pihak pengurusan 
restoran telah mendapatkan 
empat orang chef Muslim yang 
bertauliah dari negara China. Ini 
menjamin setiap pengunjung dan 
pelanggan menikmati kelazatan 
sejati dari negara republik tersebut. 
 Restoran ini telah dibuka pada 
suku ke-4 tahun 2010 oleh dua 
orang sahabat yang bukan dari 
bidang kulinari bersama seorang 
rakyat China. Ong Keok Liang, 52 
dan Hashim Ismail, 47 merupakan 
anak tempatan dari sektor 
kejuruteraan perkilangan telah 
bersepakat untuk menubuhkan 
restoran ini dan akhirnya menjadi 
kenyataan se lepas  12  ka l i 

berulang-alik ke seluruh pelusuk 
China untuk mencari tukang 

masak Muslim dari China. Dengan 
bantuan rakan kongsi dari 
negara republik itu, Gao Min, 39, 
akhirnya mereka telah berjaya 
menyakinkan seorang chef Muslim 
dari wilayah autonomi Muslim Ning 
Xia.
 Pelbagai cabaran yang 
dihadapi untuk mengekalkan 
idea utama makanan halal di 
restoran yang telah beroperasi 
selama tujuh bulan ini. Menurut 
Ong, mereka juga telah berulang-
alik ke Putrajaya dan Jabatan 
Imigresen untuk mendapatkan 
“restu” sebelum memulakan 
perniagaan. 

 “ S e g a l a  h a l a n g a n  d a n 
cabaran adalah sangat berbaloi 

kerana akhirnya membuahkan 
hasil”, kata Ong.
 M e n u r u t n y a ,  B u l e t i n 
Mutiara adalah yang pertama 
mengadakan tinjauan di CMR 
selepas beberapa kali menolak 
pelawaan media lain kerana 
belum bersedia.
 “P ihak pengurusan CMR 
baru sahaja bersedia untuk 
menyiarkan iklan kerana lebih 
yakin selepas mempunyai empat 
orang chef Muslim dari China 
untuk menyediakan hidangan”, 
jelasnya lagi.
 Menu yang menjadi ikon 
kepada CMR adalah Xi Xia 
Batang Pinang Kambing Goreng. 
Permintaan terhadap menu ini 
menjadi pilihan utama kepada 
kebanyakan pengunjungnya. 

 Hidangan di CMR banyak 
menggunakan rempah ratus 
yang pasti mengeluarkan aroma 
memikat setiap pelanggannya.
 Penggunaan rempah ini 
menepati citarasa tempatan 
kerana Pulau Pinang sendiri 
terkenal dengan rempah-ratusnya 
sejak berkurun lamanya. 
 “Di China, segala hidangan 
dimasak dalam suatu kuantiti 
yang besar dan satu saiz. Perkara 
ini pada mulanya menjadi sedikit 
kesulitan kepada chef Muslim ini 
kerana tidak biasa masak dalam 
kuantiti yang kecil. Namun perkara 
ini telah dapat diatasi sedikit 
demi sedikit dan kini kesemua 
chef berjaya menyesuaikan diri 
dengan cara masakan kuantiti 
ala tempatan”, tambahnya.
 Masakan di CMR banyak 
menggunakan buah goji (Gou Ji 

atau Wolfberry China) yang sangat 
berkhasiat dan dapat digunakan 
untuk merawat tubuh yang 
lemah, memperbaiki penglihatan, 

dan memanjangkan usia. Goji 
baik untuk memelihara ginjal dan 
hati, bermanfaat bagi paru-paru, 
dan memperbaiki penglihatan. 
Perubatan tradisional Tiongkok 
di China menggunakan buah 
goji untuk menangani masalah-
masalah yang berkaitan dengan 
hati, ginjal dan impotensi, sakit otot 
di bahagian pinggang dan lutut, 
sakit kepala, penglihatan kabur, 
kelebihan air mata, kelelahan, 
batuk, haus, dan mani encer.
 C M R  j u g a  m e n e r i m a 
tempahan untuk majlis keraian 
se p e r t i  p e r k a h w i n a n  d a n 
sambutan hari jadi di premis 
restoran yang mempunyai 2 
tingkat ini. Lokasi di Bangunan 
D’Piazza Mall, Bayan Baru, CMR 
mampu menampung 250 orang 
pelanggan pada satu-satu masa. 
Pelanggan boleh memilih tempat 
berhawa dingin di bahagian 
atas yang boleh menampung 
160 hingga 180 orang bagi 
mengadakan sebarang majlis 
peribadi di samping ruang makan 
di bawah.
 Kepada mereka yang ingin 
mencuba makanan halal China 
ini, anda sangat dialu-alukan 
tanpa sebarang rasa was-was 
kerana CMR telah diiktiraf oleh 
Jabatan Kemajuan Islam Malaysia 
(JAKIM) sebagai penyedia 
makanan halal.

 Untuk tempahan dan 
keterangan lanjut, bolehlah 
menghubungi CMR di talian
04-6443718 atau 016-5531423.

TEKS & GAMBAR OLEH : KHAIROL IKRAM SALAMAT

EMPAT chef CMR yang berasal dari negara China menunjukkan tanda bagus.

BUAH Goji

IKON CMR, Xi Xia Batang Pinang 
Kambing Goreng.

SIJIL dari JAKIM.

KEADAAN CMR yang selesa. 

SUP buah goji

GAO Min (kiri) dan Ong Keok Liang 
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TIDAK ramai yang mengetahui 
bahawa di sebalik kejayaan dan 
penambahbaikan yang dimainkan 
oleh Majlis Perbandaran Pulau 
Pinang (MPPP) kini adalah hasil titik 
peluh  individu yang telah menabur 
khidmat selama 33 tahun di dalam 
sektor perkhidmatan awam.
 Berdasarkan maklum balas 
masyarakat umum berhubung 
tahap kebersihan, misi dan 
tempoh masa bertindak yang 
lebih pantas berbanding sebelum 
ini telah menarik perhatian Buletin 
Mutiara (BM) untuk menemuramah 
w i r a  d i  s e b a l i k  t a b i r  i n i . 
 BM : Orang awam kadang-
kadang salah faham akan 
tugas dan tanggungjawab yang 
dipikul MPPP.  Pada amnya, 
peranan MPPP begitu luas dan 
amat penting kepada negeri 
Pulau Pinang.  Malangnya, orang 
awam lazimnya hanya ‘nampak’ 
MPPP apabila terdapat kejadian 
longkang tersumbat, tandas 
kotor dan jalan berlubang.  Boleh 
Ir. Ang beri sedikit penjelasan 
tentang peranan, tugas dan 
tanggungjawab MPPP. 
AING THYE : MPPP merupakan 
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) 
di bahagian pulau Pulau Pinang. 
M P P P  b e r t a n g g u n g j a w a b 
terhadap kawalan pembangunan 
seluruh pulau kecuali tanah 
yang telah ditebus guna yang 
mana pihak berkuasa kawalan 
pembangunan adalah JPBD. 
Kita (MPPP) mengutip cukai pintu 
dan membekalkan perkhidmatan 
seperti pemungutan sisa buangan 
pepejal, membersihkan jalan raya 
dan longkang. Pada masa sama, 
MPPP juga bertanggungjawab 
terhadap keadaan trafik di 
seluruh pulau kecuali di jalan-
jalan persekutuan. Menyentuh 
mengenai penyelenggaraan jalan 
raya, MPPP bertanggungjawab 
menyelenggara jalan-jalan di 
sekitar kawasan bandar dan 
Zon Perindustrian Bayan Lepas 
manakala JKR bertanggungjawab 
d a l a m  p e n y e l e n g g a r a a n 
jalan di luar kawasan bandar. 
 Sudah tentu, saya mengakui 
bahawa sebagai PBT, MPPP 
b e r t a n g g u n g j a w a b  d a l a m 
b a n y a k  a s p e k  k e r j a - k e r j a 

perbandaran. Kepada sesiapa 
yang ingin mengetahui maklumat 
lanjut mengenai perkhidmatan 
yang ditawarkan oleh MPPP, 
sila layari www.mppp.gov.my. 
Bagaimanapun, saya ingin 
tekankan di sini bahawa MPPP 
mempraktikkan polisi ’No Wrong 
Door’ dan kita (MPPP) mempunyai 
talian 24 jam, 04 – 263 7637 / 04 
– 263 7000 bagi membolehkan 
masyarakat umum membuat 
sebarang aduan berkaitan. 
Bagi aduan yang berada di 
luar bidang kuasa MPPP, ia 
akan dilanjutkan ke jabatan 
berkenaan untuk tindakan. 
 BM : MPPP pernah menjadi 
bahan berita berunsur politik 
dan dituduh merobohkan gerai-
gerai di atas arahan pihak 
atasan.  Bagaimana MPPP boleh 
menyakinkan semua pihak 
bahawa MPPP hanya bertindak 
berdasarkan undang-undang 
dan demi keselamatan serta 
keselesaan warga Pulau Pinang.
 AING THYE : Isu peniaga 
haram merupakan isu lama yang 
tiada kesudahan. Kini, terdapat 
kira-kira 3,000 peniaga tanpa 
lesen di bahagian pulau Pulau 
Pinang. Kebanyakan peniaga-
peniaga berkenaan tidak memiliki 
kemudahan mencuci yang 
bersesuaian. Malah, aktiviti-aktiviti 
ini telah menyebabkan kesesakan 
lalulintas dan ketidakselesaan 
kepada pengguna jalan raya 
yang lain. Sebelum tindakan 
p e n g u a t k u a s a a n  s e p e r t i 
p e r o b o h a n  a t a u  r a m p a s a n 
d i j a l a n k a n ,  M P P P  a k a n 
mengeluarkan notis di bawah 
Undang-undang Kecil Penjaja 
1979 atau Akta Jalan, Saliran 
dan Bangunan 1974 (sekiranya 
melibatkan struktur haram) kepada 
peniaga bagi membolehkan 
pihak berkenaan memindah atau 
meruntuhkan struktur sedia ada 
secara sendiri. Umumnya, banyak 
langkah proaktif yang diambil 
oleh MPPP seperti memindahkan 
peniaga-peniaga tanpa lesen ini 
ke pusat atau kompleks makanan 
ataupun membekalkan lesen 
penjaja statik sementara (PSS). 
Malah, MPPP turut meminta YB-
YB kawasan untuk mengadakan 
perbincangan dengan peniaga-
peniaga berkenaan bagi 
mencari jalan penyelesaian 
secara baik. Perobohan atau 
rampasan hanya dilaksanakan 
sekiranya kesemua faktor dan 
inisiatif di atas gagal dipatuhi.
 BM : Boleh Ir. Ang beri sedikit 
maklumat tentang projek-projek 
yang akan membuat Pulau Pinang 
lebih dinamik di masa akan datang. 
Misalnya, ”Penang International 
Convention Centre’’ (SPICE).
 AING THYE : SPICE merupakan 
antara projek mega yang akan 
dilaksanakan oleh MPPP melalui 
konsep B.O.T.. Pada masa sama, 
kita (MPPP) juga terlibat dalam 
projek pengurangan kesesakan 
lalulintas di Jalan Masjid Negeri 

dan Jalan Scotland yang mana 
MPPP bercadang meningkatkan 
k e a d a a n  t r a f i k  d e n g a n 
menambahbaikan infrastruktur 
sedia ada dengan kos RM57 juta 
(RM27 juta untuk fasa pertama dan 
RM30 juta, fasa kedua). Langkah-
langkah juga telah diambil bagi 
pengorganisasian semula peniaga 
tanpa lesen di pesisir pantai 
Batu Feringhi. Kita dalam proses 
mengorganisasi, melesenkan dan 
mengehadkan sebahagian aktiviti 
pantai bagi menjadikan Batu 
Feringhi sebuah destinasi yang 
selamat untuk para pelancong. 
Antara projek-projek lain yang kini 
dalam proses adalah pelebaran 
liputan lokasi-lokasi CCTV bagi 
menjadikan Pulau Pinang sebuah 
negeri selamat sebagaimana 
yang dirancang sebelum ini. 
 BM : Apakah di antara 
m a s a l a h - m a s a l a h  y a n g 
sering dihadapi oleh MPPP 
terutamanya ketika berhadapan 
dengan masalah-masalah 
rakyat. Misalnya - kesesakan 
jalanraya, penduduk-penduduk 
yang tidak bertanggungjawab 
menjaga kebersihan dan lain-lain.
 AING THYE : Saya berasa dalam 
menghadapi isu seperti kesesakan 
lalulintas dan kebersihan bukan 
ter letak sepenuhnya pada 
MPPP. Sebaliknya, kita (MPPP) 
memerlukan kerjasama daripada 
rakyat. Banyak inisiatif dan usaha 
telah diambil oleh MPPP bagi 
menjadikan Pulau Pinang sebuah 
negeri yang bersih dan hijau. 

Bagaimanapun, tiada guna 
sekiranya kita (MPPP) menjalankan 
kerja-kerja membersih dan 
m a s y a r a k a t  u m u m  t e r u s 
menanam sikap membuang 
sampah merata-rata. Justeru, 
MPPP memerlukan kerjasama 
daripada semua bagi menjadikan 
bandar kita sebuah bandar 
yang sesuai didiami. Situasi sama 
apabila menyentuh mengenai 
isu kesesakan lalulintas yang 
lazimnya berpunca daripada 
sikap para pemandu, tindakan 
meletak kenderaan di bahu jalan 
atau tidak menghiraukan papan-
papan tanda larangan parkir di 
sesuatu lokasi. Dalam menghadapi 
isu ini, MPPP dan PDRM telah 
menjalankan kempen pendidikan 
d a n  l a n g k a h  s e t e r u s n y a 
adalah penguatkuasaan yang 

tegas. MPPP akan mengapit 
( c l a m p i n g )  d a n  m e n u n d a 
k e n d e r a a n  d i  j a l a n - j a l a n 
tertentu pada pertengahan 
Mei 2011. Yang pasti, tindakan 
penguatkuasaan hanya akan 
dilaksanakan setelah pemandu 
tidak menghiraukan amaran 
yang diberikan oleh pihak MPPP 
pada tempoh masa ditetapkan. 
 BM : Mengenai kempen 
Pulau Pinang Hijau dan Bersih, 
adakah matlamat ini telah 
tercapai. Apakah sumbangan 
MPPP di dalam kempen ini.
 AING THYE : Kempen Pulau 
Pinang Bersih dan Hijau bermula 
pada Mei 2010. Sehingga kini, saya 
telah menerima banyak maklum 
balas positif bahawa tahap 
kebersihan di sini adalah jauh lebih 
bersih. Sudah tentu, masih banyak 
ruang yang boleh diperbaiki 
dan saya secara peribadi 
berpendapat bahawa banyak 
program hijau perlu dilaksanakan 
lagi. Contohnya, penanaman 
pokok di sepanjang pembahagi 
jalan di Lebuh Carnarvon. Pada 
masa sama, MPPP kini dalam 
proses untuk melaksanakan 
inisiatif sama di Weld Quay dan 
Jalan Dato’ Keramat. Realitinya, 
Inisiatif Pulau Pinang Hijau dan 
Bersih tidak dapat dicapai hanya 
dengan peranan yang dimainkan 
oleh MPPP, ia perlu komitmen 
daripada seluruh rakyat Pulau 
Pinang termasuk sektor swasta. 
Marilah kita bersama berganding 
b a h u  ’ m e n y i n a r k a n ’  P u l a u 
Pinang untuk selama-lamanya. 
 BM : Y.A.B. Ketua Menteri 
sering berucap mengenai cita-
cita Pulau Pinang untuk menjadi 
sebuah bandaraya antarabangsa 
(International City). Bagaimana 
dan apakah peranan MPPP 
ke arah mencapai visi ini.
  AING THYE : Bagi menyokong visi 
Kerajaan Negeri untuk menjadikan 
Pulau Pinang sebuah bandaraya 
bertaraf antarabangsa, beberapa 
langkah te lah d iprakt ikkan 
oleh MPPP bagi penjenamaan 
semula bahagian pulau Pulau 
Pinang. Sebagaimana maklum, 
George Town telah dinobatkan 
dengan status Pusat Warisan 
Dunia oleh UNESCO, justeru, 
kita perlu menyediakan modal 
berhubung status tersebut dalam 
mempromosikan Pulau Pinang 
sebagai lokasi pelancongan 
utama di mata dunia.  Umumnya, 
kita mempunyai ’sister-cities’ 
seperti Adelaide di Australia, 
Xiamen, China dan Medan, 
Indonesia. Terbaru, kita juga telah 
menandatangani perjanj ian 
persefahaman dengan beberapa 
bandar antarabangsa seperti 
Taipei dan Kaoshiong di Taiwan 
sebagai bandar persahabatan. 
Faktor-faktor ini akan membantu 
menarik lebih ramai pelancong 
ke Pulau Pinang khususnya.

SETIAUSAHA PERBANDARAN MPPP, IR. ANG AING THYE

IR. Ang Aing Thye

IR. Ang Aing Thye menjelaskan 
peranan penting MPPP dalam 
membawa visi Kerajaan Negeri. 
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MPSP PROAKTIF MENANGANI MASALAH KESESAKAN 

SEBERANG PERAI : Bagi mengatasi 
masalah kesesakan lalulintas di 
kawasan Seberang Perai, Majlis 
Perbandaran Seberang Perai 
(MPSP) telah mengambil inisiatif 
khas untuk menubuhkan Pasukan 
Pengawal Lalulintas di peringkat 
Pihak Berkuasa Tempatan. 
 Pasukan pengawal lalulintas 
tersebut adalah gabungan 
dar ipada 10 anggota pol i s 
bantuan dan 10 anggota 
pengawal keselamatan yang 
bertanggungjawab mengawal 
lalulintas di kawasan “Park 

and Ride”; pasar-pasar awam, 
kompleks awam MPSP, pasar 
malam,  kawasan tumpuan 
meletak kenderaan serta lokasi-
lokasi yang terdapat majlis-majlis 
tertentu.
 Ketua Menteri Pulau Pinang, 

Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng 
berkata, inisiatif tersebut adalah 
selaras dalam menjadikan Pulau 
Pinang sebagai sebuah negeri 
bertaraf antarabangsa dengan 
masalah kesesakan lalulintas 
yang terkawal.
 ”Kerajaan Negeri amat 
prihatin terhadap cabaran 3C’s 
iaitu ‘Cleanlines, Crime and 
Congestion’ (kebersihan, jenayah 
dan kesesakan trafik). Masalah 
kesesakan lalulintas merupakan 
salah satu cabaran yang perlu 
diambil perhatian oleh Kerajaan 
Neger i  dengan merangka 
beberapa program yang  
menjurus untuk mengurangkan 
atau menyelesaikan masalah 
tersebut.
 Sehingga kini,  program 
Ker a j a a n  N e g e r i  d a l a m 
mengatasi masalah ini adalah 
projek-projek pelebaran jalan 
dan ‘BEST’ (Bridge Express Shuttle 
Transit) yang telah dilancarkan 
pada 1 Mac lalu,’’  katanya pada 
Majlis Penyampaian Anugerah 
Khas kepada 23 Pekerja MPSP di 
sini baru-baru ini. 
 Turut hadir pada majlis 
tersebut adalah Exco Kerajaan 
Tempatan dan Pengurusan 
Lalulintas, Chow Kon Yeow, Yang 
DiPertua MPSP, Maimunah Mohd. 
Sharif dan Pegawai Kewangan 
Negeri, Mokhtar Mohd. Jait.

SEBERANG PERAI : Sudah menjadi 
gaya hidup ibu bapa berkerjaya 
lebih gemar menghantar anak-
anak mereka ke pusat-pusat 
jagaan kanak-kanak, tadika dan 
taska selain mengambil pembantu 
rumah bagi menguruskan hal 
anak-anak ini.
 Jika dilihat tatkala ini, banyak 

pusat asuhan,  tadika dan 
taska sedang tumbuh seperti 
cendawan bagi memenuhi 
keperluan ibubapa bekerjaya 
di samping meningkatkan taraf 

hidup dan ekonomi negara.
 Sebelum Kerajaan Pakatan 
Rakyat (PR) mengambil alih 
tampuk pemerintahan di Pulau 
Pinang, setiap permohonan untuk 
membuka tadika, taska dan pusat 
asuhan menghadapi masalah. 
Pemilik dikehendaki menukar 
syarat-syarat yang terdapat 
dalam surat hak milik daripada 
kediaman kepada komersial. 
Maka, ramai pengusaha tidak 
dapat memperoleh lesen bagi 
mengusaha premis tersebut.
 Pada 27 Februari 2009, 
MMK Kerajaan Tempatan telah 
membuat keputusan untuk 
mengecualikan keperluan bagi 
membuat pindaan syarat nyata 
dalam surat hak milik daripada 
kediaman kepada perniagaan.
 Selepas tarikh tersebut, setiap 
pengusaha yang ingin membuka 
tadika, taska dan pusat asuhan 
d i k e h e n d a k i  m e m a s u k k a n 
p e r m o h o n a n  k e b e n a r a n 
merancang dan mengepilkan 
satu plan bangunan kepada 
Jabatan Perancang Bandar 
sekiranya terdapat pindaan 
dalaman (pengubahsuaian).

 Sek i ranya permohonan 
kebenaran merancang telah 
diluluskan, maka Jabatan 
Perlesenan Majlis Perbandaran 
Seberang Perai (MPSP) akan 
mengeluarkan satu Borang C 
serta surat kelulusan dan setiap 
pengusaha dapat mengambil 
surat tersebut untuk memohon 
lesen.
 S e t i a p  b a y a r a n  p l a n 
kebenaran merancang untuk 
pengusaha yang belum 
menjalankan operasi ialah 
sebanyak RM100. Manakala bagi 
yang telah menjalankan operasi 
tanpa kelulusan dikenakan 
sebanyak RM1,000.

 S e p a n j a n g  t e m p o h 
pemerintahan Kerajaan PR 
dari Mac 2008 hingga Mac 
2011, jumlah tadika yang 
berjaya mendapatkan lesen 
perniagaan ialah sebanyak 127 
buah, taska sebanyak 39 buah 
dan pusat asuhan sebanyak 
40 buah di sekitar kawasan 
Seberang Perai. Ini merupakan 
satu pencapaian yang sangat 
memberangsangkan.
 Set iap pengusaha juga 
dikehendaki mendapatkan 
surat tanpa bantahan daripada 
jiran tetangga demi menjaga 
kepentingan hak-hak awam.

SEBERANG PERAI : Bumi hijau dan 
bersih, rakyat sejahtera. Setiap 
hidupan yang wujud di muka 
bumi ini memerlukan suasana 
persekitaran yang hijau dan 
bersih iaitu bebas daripada 
sebarang bentuk pencemaran. 

 Bagi menunaikan impian 
tersebut, setiap individu harus 
memainkan peranan bagi 
menjaga keharmonian alam 
sekitar di muka bumi dari terus 
dicemari dengan sampah sarap 
yang menyakitkan mata sesiapa 
yang memandang.
 Salah satu tempat yang harus 
diberi perhatian khusus ialah 
longkang atau parit kerana di 
sinilah selalunya tempat sampah 
sarap berkumpul dek sikap 
sesetengah individu yang tidak 
bertanggungjawab. Disebabkan 
itu, maka berlakunya banjir 
kerana sistem saliran yang  tidak 
lancar akibat tersumbat.
 Selaras dengan itu, seramai 
23 pekerja Majlis Perbandaran 
Seberang Perai (MPSP) telah 
diberi pengiktirafan oleh Kerajaan 
Negeri Pulau Pinang kerana 
membantu menangani masalah 
ini. Mereka telah menerima 
sumbangan motivasi berupa sijil 
penghargaan dan cek bernilai 
RM500.00 (bagi 13 individu) dan 
RM300.00 (bagi 10 individu) pada 
Majlis Penyampaian Anugerah 
Khas 23 Pekerja MPSP di sini baru-
baru ini.
 A n u g e r a h  t e r s e b u t 
d i s a m p a i k a n  o l e h  K e t u a 
Menteri, Y.A.B. Tuan Lim Guan 
Eng sambil disaksikan oleh Yang 
diPertua MPSP, Maimunah 
Mohd. Sharif, Pengerusi MMK 
Kera jaan Tempatan dan 
Pengurusan Lalulintas, Chow 
Kon Yeow, Pegawai Kewangan 
Negeri, Mokhtar Mohd. Jait dan 
beberapa Ahli Majlis MPSP.
 Menurut Ketua Menteri , 
usaha murni para pekerja am 

membantu members ihkan 
longkang tersumbat  dan 
mengurangkan kekerapan banjir 
kilat harus diberi penghormatan 
yang sewajarnya. Mereka ini juga 
dikenali sebagai wira-wira yang 
tidak dikenali kerana bekerja di 
belakang tabir.
 “Melihat kepada keadaan 
yang menjijikkan hasil perbuatan 
kita sendiri iaitu pengamalan 
tabiat  membuang sampah 
d i  m e r a t a - r a t a  t e m p a t 
terutama di dalam saluran 
longkang, renungkan, siapa 
yang sanggup turun padang 
untuk membersihkan kotoran 
berkenaan. Jika ditanya, saya 
sendiri belum bersedia untuk 
melakukan kerja-kerja seperti itu”, 
katanya.
 Guan Eng menambah, kerja-
kerja 3D’s yang dilaksanakan oleh 
anggota skuad khas tersebut, 
iaitu ‘Dangerous, Difficult dan 

Dirty’ (bahaya, sukar dan 
kotor) memerlukan kemahiran, 
pengalaman dan juga mengikut 
keperluan kerana tidak terdapat 
peralatan canggih atau khas 
bagi mengeluarkan sampah-
sarap yang terlekat di dalam 
longkang.
 ”Mereka bekerja keras 
melaksanakan tugas ini bagi 
meningkatkan imej MPSP dan 
memberi perkhidmatan yang 
berkualiti tinggi demi keselesaan 
penduduk Seberang Perai. 
 ”Kini, MPSP menjadi lebih 
bersih dan lebih hijau berbanding 
dahulu sungguhpun anggota 
yang bekerja adalah orang yang 
sama’’ ujar beliau.

‘WIRA TIDAK DIKENALI’ TERIMA PENGIKHTIRAFAN

TUAN Lim Guan Eng (berkot) sambil ditemani Maimunah Mohd. Sharif 
(bertudung) membuat pemeriksaan barisan pada majlis Pelancaran Pasukan 
Pengawal Lalulintas MPSP dan Penyampaian Anugerah Khas kepada 23 
Pekerja MPSP di sini.

PASUKAN Pengawal Lalulintas 
berbaris di perkarangan lobi MPSP 
di Majlis Perasmian Pasukan tersebut 
baru-baru ini.

BEBERAPA orang Pekerja Am MPSP 
sedang menjalankan pembersihan 
longkang.

PARA Pekerja Am MPSP yang 
menerima anugerah khas 
menunjukkan sijil penghargaan 
kepada Lim Guan Eng (dua dari 
kanan) sambil ditemani Chow Kon 
Yeow (kanan sekali) dan Maimunah 
Mohd. Sharif (kiri sekali) pada Majlis 
Penyampaian Anugerah Khas 23 
Pekerja MPSP di sini.

SYARAT PERMOHONAN BARU TASKA, TADIKA & 
PUSAT JAGAAN

AHLI Majlis MPSP, Soon Lip Chee 
(kiri sekali) beramah mesra dengan 
kanak-kanak di Tadika Star Bright, 
Taman Chai Leng di sini baru-baru ini.
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GEORGE TOWN : Sebuah ruangan khas 
untuk pelukis grafiti telah diadakan di Taman 
Perbandaran Pulau Pinang atau lebih dikenali 
sebagai Taman Belia. Secara umum, pelukis 
grafiti adalah pelukis bebas yang menghasilkan 
karya yang artistik dan kreativiti hasil seni mereka 
lebih kepada ‘mood’ atau emosi ketika melakar.
 Ruangan khas yang dibina di Taman Belia 
tersebut telah dikhaskan kepada para pelukis 
grafiti. Terletak di antara ‘Skate Park’ dan laluan 
pejalan kaki, ruangan tersebut menyediakan 
tujuh buah dinding khas untuk para pelukis grafiti 
ini. Tiga buah dinding tersebut berukuran 15 
meter persegi manakala empat lagi berukuran 
9 meter persegi. Kesemua dinding khas tersebut 
adalah mesra alam dan tidak mengganggu 
laluan pejalan kaki mahupun ruangan riadah 
lain.
 Menurut salah seorang arkitek yang terlibat 
dengan projek grafiti tersebut, Ong Khian Huat, 
ruangan khas dinding grafiti menjadi medan 
kepada para belia untuk mengekspresi kreativiti 
masing-masing. Malah, matlamat utama 
mengadakan ruangan tersebut adalah bagi 
menggalakkan para belia berkomunikasi secara 
sihat tanpa melibatkan budaya yang kurang 
sihat.
 Pengerusi projek tersebut, Micheal Chen 
dalam pada itu berkata bahawa ruangan 
tersebut telah ditaja oleh Kelab Rotary Tanjung 
Bungah dengan kerjasama Majlis Perbandaran 
Pulau Pinang (MPPP), malah, menurut beliau, 

ruangan grafiti sebenarnya telah lama 
dipopularkan di Singapura, Taiwan, Hong Kong, 
Amerika Syarikat dan beberapa negara Eropah, 
dan Pulau Pinang mengambil inisiatif untuk 
memperkenalkannya di Malaysia.
 Ruangan khas grafiti tersebut dilihat sebagai 
tindakan positif apabila ia bakal menggalakkan 
para belia untuk berkomunikasi sesama mereka, 
berbincang dan bertukar-tukar buah fikiran 
tanpa mengira kaum dan bangsa. 
 Hadir sama pada majlis pelancaran ruangan 
khas itu, YDP MPPP, Ar. Patahiyah Ismail. Untuk 
sebarang maklumat lanjut, sila layari laman 
sesawang http://www.mppp.gov.my .

GEORGE TOWN : Acara berbasikal 
mengelilingi Pulau Pinang ‘Campaign 
For Lane’ 2011 bakal diadakan pada 
11 September 2011 bertempat di 
Jalan Padang Kota Lama bermula jam 
6.00 pagi. Acara berbasikal ini bakal 
meliputi kawasan seperti Jalan Padang 
Kota Lama, Persiaran Queensbay, Telok 
Kumbar, Balik Pulau, Telok Bahang, 
Tanjung Bungah, dan Persiran Gurney. 
Dijangkakan lebih 3,000 pengayuh 
dalam dan luar negara bakal menyertai 
acara berbasikal terbesar yang bakal 
dirasmikan oleh Ketua Menteri Pulau 
Pinang.
 Acara berbasikal ini adalah anjuran 
Kelab Rotary Tanjung Bungah bersama 
G Club Cyclist dengan kerjasama Majlis 
Perbandaran Pulau Pinang (MPPP) dan 
ditaja oleh CIMB Bank Berhad. 
 Penganjuran acara berbasikal ini 
bertujuan memberi kesedaran tentang 
kebaikan berbasikal dari segi kesihatan 
jantung dan juga mengadakan satu 
laluan berbasikal yang selamat di Pulau 
Pinang. Sebanyak 350 papan tanda 
laluan berbasikal telah dipasangkan 
dan sebanyak 250 papan tanda lagi 
akan dipasang menjelang acara 
tersebut.
 T a r i k h  p e r m o h o n a n  b a g i 
penyertaan bermula pada 23 April 2011 
sehingga 11 Julai 2011. Untuk sebarang 
keterangan lanjut sila layari laman 
sesawang http://www.gclub.com.my.

Jenis Aktiviti Yang Memerlukan 
Lesen 
1. Premis makanan
2. Perniagaan atau perindustrian
3. Rumah urut
4. Kandang lembu/kuda
5. Memelihara khinzir
6. Pasar persendirian
7. T e m p a t  l e t a k  k e r e t a 
persendirian
8. Iklan
9. I k l a n  s e m e n t a r a  ( k a i n 
rentang/sepanduk)
10. Garaj
11. Tempat hiburan awam
12. Penjaja
13. Gerai jalan awam/ gerai 
tanah swasta

14. Gerai bermusim
15. Kenderaan tanpa motor
16. Pusat penjagaan haiwan
17. Perniagaan kecil
18. Beca awam
19. Gerai pasar, tapak penjaja 
sementara
20. Kilang/industri
21. Perhotelan

Cara Memohon Lesen Untuk 
Pelbagai Perniagaan
1. D a p a t k a n  b o r a n g 
permohonan (Borang Komposit) 
di kaunter Bahagian Perlesenan 
(BP).
2. Isikan borang lengkap 
dengan sertakan dokumen yang 

diperlukan.
3. Kemukakan borang di BP 
dan surat akuan terima akan 
dihantarkan kepada pemohon.
4. Pegawai-pegawai Majlis akan 
membuat pemeriksaan di premis 
mengikut permohonan anda.
5. Pemohon akan dihubungi 
melalu i  surat  sama ada 
permohonan diluluskan atau 
ditolak sebelum sebarang surat 
pengeluaran lesen disahkan.

Cara Membuat Lesen Untuk 
Penjaja dan Gerai
1. Dapatkan borang di kaunter 
Jabatan Perlesenan (JP).
2. Isikan borang lengkap 

dengan sertakan dokumen yang 
diperlukan.
3. Kemukakan borang d i 
JP dan kad akuan terima akan 
dihantarkan kepada pemohon.
4. Untuk gerai pasar, tapak 
penjaja sementara dan kompleks 
majlis, pemohon akan dipanggil 
untuk temuduga apabila 
terdapat kekosongan gerai.
5. Untuk penjaja (statik/beredar), 
pegawai-pegawai Majlis akan 
membuat pemeriksaan ke 
atas tapak lokasi mengikut 
pemohonan.
6. Pemohon akan dihubungi 
m e l a l u i  s u r a t  b e r k e n a a n 
keputusan permohonan.

MPPP

EKSPRESI SENI BELIA PULAU PINANG

PARA belia bukan sahaja dapat mengekspresikan 
hasil seni mereka malah mereka turut dapat berkongsi 
minat dan kreativiti mereka.

LAKARAN ruangan khas bagi pelukis grafiti.

KAYUHAN BAKAL 
MENGGEGARKAN 
PULAU PINANG

BAHAGIAN PERLESENAN MAJLIS PERBANDARAN PULAU PINANG (MPPP)
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KUALA MUDA  : Program 
membersihkan pantai Kuala 
Muda telah dianjurkan oleh 
Ahli Majlis, Majlis Perbandaran 
Seberang Perai (MPSP), 
Abdul Latiff Abdullah dengan 
kerjasama Pegawai Penyelaras 
KADUN (PPK) Penaga, Rosidi 
Hussain dan penduduk Taman 
Kuala Muda baru-baru ini, di sini.
 P rogram members ihkan 
p a n t a i  t e r s e b u t  a d a l a h 
se b a h a g i a n  d a r i p a d a 
perancangan jangka panjang 
MPSP dalam kempen Kerajaan 

Negeri ‘Cleaner, Greener 
Penang’ bagi memastikan Pulau 
Pinang lebih hijau dan indah.
 Hadir sama, pasangan 
suami isteri yang pakar dalam 
pengurusan bahan sisa 
buangan iaitu Don, 72, dan 
isteri Mylene, 68, serta Pegawai 
Penerangan Pejabat Ketua 
Menteri, Mohd. Anuar Hashim 
yang turut meluangkan masa 
menyampaikan taklimat ringkas 
berkaitan pemeliharaan dan 
pemuliharaan pesisir pantai serta 
pengurusan bahan sisa buangan.

SEBERANG PERAI : Program Gerak 
Kerja Bersama Rakyat, Seberang 
Perai Selatan (SPS) buat julung 
ka l inya  d iadakan dengan 
kerjasama dari agensi-agensi dan 
jabatan kerajaan serta melibatkan 
seluruh Jawatankuasa Kemajuan 

dan Keselamatan Kampung dan 
Komuniti (JKKK) SPS.
 Pengisian program selama 
sehari ini termasuklah gotong-
royong yang d iadakan d i 
perkarangan Masjid Simpang Tiga. 
Gotong-royong yang mendapat 
sambutan ramai ini bukan sahaja 

mampu menjalin ukhuwah 
malah mampu membendung 
pembiakan dan penularan 
demam denggi. 
 Selain gotong-royong, pada 
hari tersebut juga turut diadakan 
tazkirah dan bacaan al-Quran 
oleh Haji Fahmi Abu Bakar serta 
pameran oleh agensi-agensi 
kerajaan di Dewan JKKK Simpang 
Tiga.
 Jamuan rakyat yang diadakan 
pada sebelah tengahari telah 
berjaya mengumpul lebih 500 
penduduk Kampung Simpang 
Tiga. Dalam pada itu, ahli JKKK 
Simpang Tiga bersama-sama 
penduduk kampung membaik 
pulih rumah yang daif dan 
kerjasama yang diberikan amat 
memberangsangkan.
 Program Gerak Kerja Bersama 
Rakyat SPS ini dirasmikan oleh 
Pegawai Penyelaras KADUN (PPK) 
Sungai Acheh, Mohd. Kamil Abu 
Bakar. Turut hadir, Ahli Dewan 
Undangan Negeri (ADUN) Sungai 
Bakap, Y.B Makhtar Shafie.

SEBERANG JAYA : Berat mata 
memandang, berat lagi bahu 
memikul. Hati dan jiwa kita pasti 
meruntun apabila melihat ada 
individu yang sedang menderita 
dek penyakit yang sukar untuk 
diubati. 
 Bagaimana pula perasaan kita 
jika individu tersebut ialah keluarga 
terdekat kita sendiri. Sudah pasti kita 
akan berusaha untuk membantu 
sedaya boleh bagi mengurangkan 
beban yang dialami.
 Bagi seorang warga emas, 
Quah Seang Teik, 70-an, ketabahan 
beliau menjaga isteri, Teh Eng Choo, 
60-an, yang sedang menderita strok 
selama hampir lima tahun amat 
menyentuh perasaan. Pelbagai 
usaha telah dilakukan namun 

penyakit isteri kesayangannya 
masih belum pulih jua.
 Bagaikan sudah jatuh ditimpa 
tangga, mereka terpaksa menjual 
rumah bagi menampung kos 
perubatan kini sudah menjangkau 
RM150,000.00. Malah, wang 
simpanan mereka juga sudah habis 
digunakan.
 Kini, isterinya ditempatkan di 
rumah Orang-orang Tua Guang 
Ren Leasure, Mak Mandin dengan 
bayaran sebanyak RM700.00 
sebulan tidak termasuk kos 
makanan harian, ubat-ubatan dan 
lampin pakai buang yang menelan 
belanja hampir RM1500.00 sebulan.
 Di samping itu, rawatan 
tradisional juga digunakan untuk 
mengurut kaki isterinya yang 
berharga RM50 sekali urutan. 
Apabila dihitung, kos untuk rawatan 
tradisional ini memakan belanja 
hampir RM1,000.00 sebulan. 
Mereka sudah tidak mampu untuk 
menanggungnya. 
 B a n t u a n  o r a n g  r a m a i 
sangat diperlukan ketika ini bagi 
meringankan beban kewangan 
yang dihadapi mereka. 
 Sumbangan boleh diberikan 
terus kepada Quah Seang Teik di 
alamat Blok D2-516B, Lorong Tuna, 
13700 Seberang Jaya atau beliau 
juga boleh dihubungi di talian 
012-4980320.

GERAK KERJA BERSAMA RAKYAT SPS

PANTAI KUALA MUDA KEMBALI CERIARAYUAN BANTUAN KEWANGAN 
WARGA EMAS

M O H D .  K a m i l  A b u  B a k a r 
menggantikan jendela yang telah 
usang.

QUAH Seang Teik (kiri) di samping 
isterinya, Teh Eng Choo di rumah 
Orang-orang Tua Guang Ren Leasure 
di sini.

ROSIDI Hussain (kanan) membantu salah seorang penduduk mengangkat 
bakul berisi sampah yang dikutip di sekitar pantai Kuala Muda.

PEMBERSIHAN pantai seharusnya dijadikan aktiviti berkala bagi memastikan 
pantai dipelihara dengan sewajarnya.

GEORGE TOWN : Konsert Gala 
Pro Musica 2011 merupakan salah 
satu agenda dalam kalender 
pe lancongan neger i  Pu lau 

Pinang tahun ini, 
bakal menampilkan 
beberapa penyanyi 
hebat di peringkat 
antarabangsa. 
 Antaranya Julie 
Mossay dari Belgium, 

Enrico Casari dari Itali, Kittinant 

Chinsamran dari Thailand dan 
Hein Boterberg dari Belgium. 

Konsert Gala yang 
a k a n  d i a d a k a n 
pada 17 Julai 2011 
bertempat di Dewan 
S r i  P i n a n g  b a k a l 

m e n z a h i r k a n 
has i l  karya pemuzik 

terkenal seperti Handel, Mozart, 
Belleni, Donizetti, Bizet, Delibes 
dan Rossini.

 Dalam pada itu, antara 8 
Julai sehingga 14 Julai, sebuah 

b e n g k e l  m u z i k 
akan diadakan di 
Hotel Bellevue, Bukit 
Bendera. Bengkel 
“ I n t e r n a t i o n a l 

Workshop 
& Master 

Class for Vocal 
Training & Opera” itu 
bakal diselia oleh Loh 

Siew Tuan, salah seorang guru 
suara terkemuka kelahiran Pulau 
Pinang, di samping beberapa 
guru berpengalaman dalam 
bidang muzik seperti Ronny 
Lauwers, Benoit de Leersnyder 
dan Hein Boterberg. 

Untuk maklumat lanjut 
sila layari http://www.
g e o r g e t o w n f e s t i v a l . c o m 
atau ke pejabat urusetia di 
90 Armenian Street, 10200 

JULIE Mossay

ENRICO 
Casari

KITTINANT 
Chinsamran

 HEIN Boterberg

KONSERT GALA PRO MUSICA 2011 BAKAL JANJIKAN KELAINAN
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Diterbitkan oleh Kerajaan Negeri Pulau Pinang

TELUK BAHANG : Negara 
sedang mengorak langkah 
mencapai kemajuan dari 
segi ekonomi, meningkatkan 
taraf hidup dan perpaduan 
berbilang kaum selaras 
dengan negara-negara maju 
yang lain.
 Bagi mencapai matlamat 

tersebut, pelapis-pelapis 
muda kini harus mengambil 
sikap positif dengan 
mengutamakan pelajaran 
dan disiplin diri kerana itulah 
penyumbang utama kepada 
nasib masa depan negara 
kelak.
 Sebagai permulaan untuk 
melestarikan impian ini, 
seramai 45 pelajar telah 
diraikan dalam Majlis 
Anugerah Pelajar Cemerlang 
Ujian Penilaian Sekolah 
Rendah (UPSR) 2010 bagi 
Dewan Undangan Negeri 
(DUN) Teluk Bahang baru-
baru ini.
 Majlis anjuran DUN Teluk 
Bahang dan Jawatankuasa 
Kemajuan dan Keselamatan 
dan Komuniti (JKKK) DUN Teluk 
Bahang tersebut berjaya 
mengumpulkan hampir 
kesemua pelajar cemerlang 
beserta ibu bapa bagi 
meraikan kejayaan anak-
anak pelapis muda negara.
 Menurut Speaker DUN 
Pulau Pinang, Datuk Abdul 
H a l i m  H u s s a i n ,  s e t i a p 
kejayaan yang ingin dicapai 

harus mempunyai disiplin 
tinggi dan membuang tabiat 
saat-saat akhir serta bijak 
menyusun atur masa sama 
ada untuk riadah mahupun 
waktu belajar. 
 “Pembelajaran melalui 
teknologi terkini atau portal 
pendidikan merupakan salah 
satu cara untuk memperoleh 
ilmu di zaman moden 
sekarang. Pelajar juga 
perlu mengamalkan sistem 
pembacaan yang sistematik 
seperti membaca buku 
didikan kekeluargaan yang 
berkualiti. Ini sedikit sebanyak 
dapat membantu pelajar 
mendisiplinkan diri dan 
menanam sifat-sifat positif 
dalam diri mereka,” katanya 
ketika memberi ucapan di 
majlis anugerah tersebut.
 Setiap pelajar cemerlang 
diberi sijil penghargaan dan 
hamper berupa alat tulis yang 
disampaikan oleh Abdul Halim 
diiringi Pegawai Penyelaras 
DUN Telok Bahang, Mohamed 
Shawal Ahmed.

BATU UBAN  : Semua pihak perlu bersama 
berganding bahu bersama Kerajaan Negeri 
dalam usaha menjadikan Pulau Pinang 

sebagai negeri bertaraf antarabangsa.
 Timbalan Ketua Menteri I yang juga Ahli 
Dewan Undangan Negeri (ADUN) Penanti, 
Datuk Mansor Othman berkata bahawa 
kemajuan dan kejayaan Pulau Pinang 
sebenarnya bergantung kepada perubahan 
pemikiran rakyat. 
 ”Justeru, Kerajaan Negeri dan rakyat perlu 
bersama berganding bahu dalam mencapai 
misi tersebut,’’ katanya pada Program Gerak 
Kerja Bersama Rakyat Daerah Seberang Perai 
Tengah (SPT) di perkarangan Masjid Taman 
Guar Perahu di sini baru-baru ini. 
 Program yang padat dengan pengisian 
itu telah melibatkan keseluruhan penduduk 
Penanti. Lebih menarik lagi, program ini 
juga turut melibatkan 30 orang mahasiswa 
dari institusi pengajian tinggi (IPT) tempatan 
yang turut bergotong-royong membersihkan 
kawasan sekitar.

SERI DELIMA : Bagi melahirkan penduduk sihat 
dan cergas, Ahli Dewan Undangan Negeri 
(ADUN) Seri Delima telah mengambil inisiatif 
khas untuk menganjurkan program tahunan 
‘Big Walk-Island Glades’ di sini. 
 Penyertaan aktif termasuk sumbangan 
makanan dan hadiah bagi menjayakan 
program tersebut merupakan salah satu 
keutamaan ADUN Seri Delima, R.Sanisvara 
Nethaji Rayer.
 Selain dapat meningkatkan tahap 
kesihatan masyarakat setempat, secara 
tidak langsung, aktiviti sebegini turut memberi 
peluang kepada beliau untuk bergaul, 
beramah mesra serta berkongsi pendapat 
bagi menambahbaik kemudahan kawasan 
Dewan Undangan Negeri (DUN).

PELAJAR CEMERLANG TONGGAK KEMAJUAN NEGARA

GANDING BAHU CAPAI STATUS NEGERI BERTARAF ANTARABANGSA

BIG WALK-ISLAND GLADES 
- RIADAH SIHAT SERI DELIMA

ABDUL HALIM HUSSAIN (berdiri) 
menyampaikan ucapan di Majlis 
Anugerah Pelajar Cemerlang 
Ujian Penilaian Sekolah Rendah 
(UPSR) 2010 bagi Dewan 
Undangan Negeri (DUN) Teluk 
Bahang baru-baru ini.

MANSOR Othman (kiri sekali) bersama ahli 
jawatankuasa penganjur menanam pokok 
sebagai simbolik perasmian Program Gerak Kerja 
Bersama Rakyat Daerah SPT di sini baru-baru ini. 

MANSOR Othman sedang mengecat salah sebuah 
rumah bersempena Program Gerak Kerja Bersama 
Rakyat Daerah SPT.

R.Sanisvara Nethaji Rayer (bertopi) menyampaikan 
hadiah kepada salah seorang peserta program ‘Big 
Walk-Island Glades’ di sini baru-baru ini. 

GEORGE TOWN   : Kerajaan Negeri Pulau 
Pinang berharap supaya koperasi di negeri ini 
dapat memainkan peranan yang lebih efektif 
dalam menjana pendapatan ahli koperasi 
dan sekaligus menambah kekuatan ekonomi 
Pulau Pinang.
 Timbalan Ketua Menteri I, Datuk Mansor 
Othman berkata, gerakan koperasi di Malaysia 
menunjukkan pertumbuhan yang positif dari 
tahun ke tahun. Ini jelas terbukti iaitu dalam 
tempoh lima tahun dari 2005 hingga 2009, 
bilangan koperasi telah meningkat secara 
purata 9.4% setahun, keanggotaan 4.7%, 
modal syer 8.2%, aset  20.8% dan perolehan 
17% setahun. 

 “Dari segi perangkaan pula, pada tahun 
2009, terdapat 7,215 koperasi yang berdaftar 
di Malaysia dengan keanggotaan seramai 
6.78 juta orang, modal syer berjumlah RM8.97 
billion dan aset bernilai RM65 billion. Melalui 
sumber dan kekuatan kewangan ini, koperasi 
telah menjana perolehan berjumlah RM8.92 
billion bagi tahun 2009. Di Pulau Pinang, 
sebanyak 459 buah koperasi telah didaftarkan 
pada tahun yang sama dengan jumlah aset 
sebanyak RM1.04 billion. Ini menunjukkan Pulau 
Pinang menyumbangkan 6.36% daripada 
jumlah pendaftaran koperasi berbanding 
Malaysia. 
 “Senario ini memperlihatkan bahawa 
koperasi mempunyai potensi besar untuk 
berdaya saing pada masa-masa mendatang,’’ 
katanya ketika merasmikan ‘Kursus Pengurusan 
Kewangan Untuk Koperasi’ di sini baru-baru ini. 
 Kursus sehari yang dianjurkan bersama 
dengan ANGKASA itu telah berjaya 
menghimpunkan peserta seramai 50 orang 

yang terdiri daripada anggota-anggota 
koperasi di Pulau Pinang. 
 Dalam pada itu, Mansor turut menyeru 
koperasi di negeri ini agar membentuk 
satu pakatan yang strategik dengan 
penggabungan koperasi dalam bidang-
bidang utama. 
 “Pakatan strategik juga dilihat telah menjadi 
batu loncatan kepada penggabungan dan 
kewujudan serta pertumbuhan koperasi 
menengah yang lebih kukuh dan berjaya. 
Pada masa sama, koperasi-koperasi JKKK 
yang baru ditubuhkan di negeri ini juga perlu 
mewujudkan satu gabungan koperasi yang 
kukuh bagi memantapkan koperasi-koperasi 
ini,’’ tegasnya. 
 Pada masa sama, Mansor juga berharap 
agar koperasi di Pulau Pinang dapat 
memberikan komitmen yang tinggi untuk 
menjayakan usaha bagi menghakis imej di 
mana koperasi dilihat sebagai satu institusi yang 
‘socially strong’ tetapi ‘economically weak’.
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